
Zápisnica č. 07/15 zo zasadnutia VV SFZ konaného dňa 30. júna 2015
v Bratislave.

Prítomní: Ján Kováčik – prezident SFZ
Richard Havrilla – I. viceprezident SFZ, predseda VsFZ
Karol Belaník – viceprezident SFZ pre štátnu reprezentáciu a medz. vzťahy
Ivan Kozák – viceprezident SFZ pre profesionálny futbal, zástupca ÚLK
Viliam Ondrejka - zástupca ÚLK
Petr Kašpar – zástupca ÚLK
Ladislav Gádoši - zástupca amatérskeho futbalu, predseda ZsFZ
Jozef Paršo – zástupca amatérskeho futbalu, predseda SsFZ
Juraj Jánošík – viceprezident SFZ pre amatérsky futbal, predseda BFZ
Peter Sepeši – člen VV SFZ pre legislatívno-právne otázky
Milan Lešický – zástupca trénerov

Ospravedlnení: Pavel Halabrín - zástupca ÚLK
Marián Ružbarský – zástupca rozhodcov

Prizvaní: Jozef Kliment – generálny sekretár SFZ
Ján Lipták – predseda Revíznej komisie SFZ
Jaroslav Rybánsky – právny expert a projektový manažér SFZ
Ján Kozák – reprezentačný tréner SR „A“
Pavel Hapal -  reprezentačný tréner SR U21
Oto Brunegraf – asistent reprezentačného trénera SR U21
Milan Vorčák – člen komisie SFZ pre štadióny a ihriská
Pavel Malovič – manažér pre zdravotnú starostlivosť
Milan Vojtek - manažér klubového licenčného systému 

Program:
1. Otvorenie – schvaľovanie návrhu programu.
2. Kontrola plnenia uznesení.
3. Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR „A“ za obdobie január - jún

2015.
4. Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR „U21“ za obdobie január -

jún 2015.
5. Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie

a modernizácie futbalových štadiónov.
6. Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City

Aréna, a.s., schvaľovanie príspevku SFZ na organizačné výdavky slávnostného
otvorenia City Aréna.

7. Schvaľovanie návrhu Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ.
8. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ.
9. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice pre infraštruktúru

štadiónov 2018.
10. Schvaľovanie návrhu Smernice o činnosti reprezentačného a klubového lekára.
11. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Sprievodcu registračným

a prestupovým poriadkom SFZ.
12. Správa o vyhodnotení výkonnosti rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ

za jarnú časť súťažného ročníka 2014/15, schvaľovanie návrhu nominačnej
listiny rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ pre súťažný ročník 2015/16.

13. Informácia o zmene a doplnení Pravidiel futbalu pre súťažný ročník 2015/16



(IFAB obežník č. 1).
14. Schvaľovanie návrhu na možné pôsobenie rozhodcov SAE v súťažiach SFZ (SP,

II.liga, I.LSD).
15. Správa o činnosti Komisie delegátov SFZ za jarnú časť súťažného ročníka

2015/16, schvaľovanie návrhu nominačnej listiny delegátov SFZ na jesennú časť
súťažného ročníka 2015/16.

16. Informácia o vzdaní sa funkcie člena Komisie delegátov SFZ, ustanovovanie
nového člena Komisie delegátov SFZ. 

17. Informácia o vzdaní sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu
za SFZ.

18. Správa Licenčnej komisie o licenčnom cykle 2014/15.
19. Správa o nezávislosti licenčných orgánov SFZ.
20. Informácia o doručení sťažnosti na Rozhodnutie Odvolacieho orgánu licenčného

konania.
21. Schvaľovanie návrhu manuálu Slovnaft Cup pre súťažný ročník 2015/16 (vrátane

odmien za umiestnenie).
22. Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ, schvaľovanie návrhu

na právno-organizačné zmeny v kluboch.
23. Informácia o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za obdobie apríl-

jún 2015.
24. Stanovisko Technického úseku SFZ k súčasnej štruktúre a pravidlám v súťažiach

mládeže.
25. Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi

zasadnutiami.
26. Diskusia

K bodu 1: Otvorenie – schvaľovanie programu.
Zasadnutie otvoril a viedol prezident SFZ Ján Kováčik. Na začiatku zasadnutia predložil návrhy
na doplnenie programu. Išlo o bod s názvom „Schvaľovanie mandátu pre prezidenta SFZ na podpis
darovacej zmluvy so SZTK“, o bod s názvom „Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie
Registračného a prestupového poriadku SFZ“ a bod s názvom „Schvaľovanie návrhu na udelenie
odznaku SFZ“.
Členovia VV SFZ návrh na doplnenie programu akceptovali.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 2: Kontrola plnenia uznesení.
Kontrolu plnenia uznesení vykonal GS SFZ Jozef Kliment.
Uznesenie č. 19/14 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje vystúpenie SFZ z Národného futbalového štadióna, a.s.
2) VV SFZ poveruje LPO SFZ, aby vykonalo všetky právne kroky potrebné k zrušeniu majetkovej
účasti SFZ v Národnom futbalovom štadióne, a.s. 

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    

Úloha trvá v bode 2.



Po uskutočnení stretnutia expertnej skupiny, ktorá je určená pre realizáciu výstavby NFŠ bude toto
uznesenie prehodnotené. 

    
Uznesenie č. 41/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh rozhodnutia o prijatí na školenie trénerov UEFA A licencie (2015).
2) VV SFZ poveruje GS SFZ a člena VV SFZ zástupcu trénerov, aby zvolali panel expertov
pre vzdelávanie trénerov, ktorý preskúma koncepciu prijímacích skúšok organizovaných SFZ
pre školenia trénerov UEFA „A“ a UEFA „PRO“ licencie, obsah a hodnotenie prijímacích skúšok
školenia trénerov a podmienky pre udeľovanie licencie. Zároveň ukladá povinnosť oboznámiť
so zisteniami členov VV SFZ a v prípade potreby navrhnúť odôvodnené úpravy.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    Milan Lešický

Úloha trvá v bode 2.
Na predchádzajúcom zasadnutí bol predložený návrh na úpravu systému vzdelávania trénerov SFZ.
Následovne bude upravená Smernica o vzdelávaní trénerov.

Uznesenie č. 76/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ berie na vedomie oznámenie mesta Levice a mesta Topoľčany o odstúpení z projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
3) VV SFZ predlžuje termín pre mestá Banská Bystrica, Trenčín, Prievidza, Dolný Kubín, Prešov
a Košice termín na zasielanie požadovaných záväzných dokumentov schválených mestským
zastupiteľstvom (v prípade, že sa jedná o mesto), resp. predstavenstvom/štatutárnym orgánom
spoločnosti (v prípade, že sa jedná o obchodnú spoločnosť) do 15. júla 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha trvá v bode 3.
Predĺžený termín trvá do 15. júla 2015. 

Uznesenie č. 82/15 VV SFZ:
VV SFZ ukladá predkladateľovi návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo futbale
zapracovať akceptovateľné pripomienky vznesené na stretnutí so zástupcami RFZ a ÚLK. Následne
predloží návrh členom VV SFZ na elektronické hlasovanie per rollam.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Úloha splnená.
Návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku vo futbale bol schválený elektronickým
hlasovaním per rollam 21. júna 2015.

Ostatné úlohy vyplývajúce z uznesení boli splnené.

K bodu 3: Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR „A“ za obdobie január - jún
2015.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR „A“ Jána



Kozáka, ktorý vyhodnotil činnosť reprezentačného družstva SR „A“ za obdobie január - jún 2015.
Najväčšie pozitíva počas hodnoteného obdobia:

Zápasy:
27.3. 2015 Slovensko – Luxembursko 3:0 (Kvalifikácia ME 2016) Žilina 

Góly: Nemec, Weiss, Pekarík.
31.3. 2015 Slovensko – Česká Republika 1:0 (prípravný zápas) Žilina 

Gól: Duda.
14.6. 2015 Slovensko – Macedónsko 2:1 (Kvalifikácia ME 2016) Žilina  

Góly: Saláta, Hamšík 

Pozitíva: 
1. Pozitívna atmosféra v reprezentácii (hráči a realizačný tím spolupracujú na vysokej

odbornej, ale aj ľudskej úrovni). 
2. Profesionálny prístup členov RT. 
3. Prístup hráčov k plneniu si reprezentačných povinností (tréningový kemp pred zápasom

proti Macedónsku). 
4. Zvládnutie veľmi ťažkého zápasu proti Macedónsku. 
5. Možnosť overiť si výkonnosť mladých hráčov v zápase proti Českej Republike (Duda,

Greguš, Hrošovský). 
6. Séria deviatich vyhratých zápasov v rade a posun vo FIFA ranking na 17. miesto. 
7. Štyri zápasy pred koncom kvalifikácie na ME 2016 splnenie prvotného cieľa – postup

do baráže. 
8. Kultivovaný herný prejav a vysoká efektivita v zakončení. 
9. Vynikajúca atmosféra počas domácich zápasov (2x vypredaný štadión na “neatraktívnych”

súperov). 
Negatívne vplyvy počas hodnoteného obdobia: 

1. Zranenia hráčov, ktoré mali vplyv na zloženie základnej zostavy (Ďurica, Šesták).
2. Dve ŽK pre hráčov, ktorí nebudú k dispozícii v zápase proti Španielsku (Kucka, Škrtel).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR „A“
za obdobie január - jún 2015.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 4: Vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U21 za obdobie január - jún
2015.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí reprezentačného trénera SR U21 Pavla
Hapala a asistenta trénera Ota Brunegrafa, ktorí vyhodnotili činnosť reprezentačného družstva SR
U21 za obdobie január - jún 2015. Obaja vyzdvihli prácu realizačného tímu a dobrú atmosféru,
ktorá prevláda na reprezentačných zrazoch. Následne prešli k individuálnemu vyhodnoteniu
zápasov:
Slovensko U21 – Nórsko U23 4:1 (2:0)
“Do prvého oficiálneho zápasu, ktorý bol zároveň semifinálovým zápasom v turnaji Challange
Trophy sme vstúpili aktívne s veľkou postupovou túžbou do finále. Vysokým pressingom sme
získavali loptu a prechádzali sme do rýchlych protiútokov. Prevahu sme potvrdili otváracím gólom
zo štandartnej situácie Škriniarom. Po vyhratom súboji Mazáňa sa gólovo presadil Bero. Úvod



druhého polčasu nebol taký, ako sme si predstavovali. Súper nás zatlačil pred našu bránu
a vypracoval si niekoľko šancí, ktoré však zlikvidoval Kira. Vyvrcholenie tlaku bolo inkasovanie
gólu po ŠS RK. Druhý polčas ovplyvnili viaceré striedania na obidvoch stranách a niektoré
agresívne, miestami až nešportové zákroky nórskych hráčov. V 76. minúte sme zlomili zápas na
svoju stranu gólom Valjenta po RK a úspešnú realizáciu ŠS sme uzavreli v nadstavenom čase gólom
Škriniara."

Slovensko U21 – Ukrajina U21 0:0
„Aktívne sme vstúpili aj do zápasu s Ukrajinou. Vytvorili sme si aj viacero gólových príležitostí, ale
na rozdiel od zápasu s Nórskom sme nevyužili šance a dopúštali sme sa chýb v obranných
činnostiach, ktoré robili zápas atraktívnym z pohľadu gólových situácií na obidvoch stranách, ale
nás to prinútilo k hlbšej analýze tejto hernej činnosti. Výborným výkonom sa prezentoval brankár
Hruška, ktorý nás niekoľkokrát v zápase podržal. Paradoxom bolo, že tempo zápasu nebolo
ovplyvnené početnými striedaniami na oboch stranách. Pozitívom zápasu bola snaha o rozhodnutie
zápasu do poslednej minúty."

Slovensko U21 – Česko U21 2:0 (0:0)
„So  zápasom nemôžem byť spokojný, viazla nám kombinácia, herne sme sa nepriblížili výkonom
v zápasoch s Nórskom a Ukrajinou. Na druhej strane si víťazstvo nesmierne vážim. Je cenné vyhrať
zápas, v ktorom to mužstvu nejde. Mužstvo hralo pozorne v defenzíve, aj dnes nás pri jednej
kľúčovej situácii podržal gólman."

Poľsko U21 – Slovensko U21 0:1 (0:0)
“Chceli sme k tomuto zápasu pristúpiť so všetkou vážnosťou a okrem úvodnej časti, v ktorej sme sa
ťažšie vyrovnávali s podmienkami na ihrisku, sa nám zápasový zámer vydaril. Boli sme lepší
v kombináciách a súper hrozil prakticky len z protiútokov po našich chybách v rozohrávke.
V oboch polčasoch nás dôležitým zákrokom podržal brankár, ako Chovan, tak aj Rodák.”

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U21 za
obdobie január - jún 2015.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 5: Informácia o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie a modernizácie
futbalových štadiónov.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že v čase medzi riadnymi zasadnutiami sa
v projekte výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov zrealizovalo nasledovné:
- bola uzatvorená zmluva o spolupráci medzi SFZ a mestom Humenné,
- bola uzatvorená zmluva o zriadení vecného bremena medzi SFZ a mestom Myjava,
- dňa 23.6.2015 bol SFZ doručený návrh ZsFZ na zmenu miest, v  ktorých bude projekt realizovaný
a ZsFZ navrhol substituovať mesto Levice mestom Skalica ako novým účastníkom Fortuna ligy.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby,
rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ súhlasí s návrhom ZsFZ na nahradenie mesta Levice v rámci realizácie projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov mestom Skalica ako novým



účastníkom Fortuna ligy.
3) VV SFZ poveruje prezidenta SFZ Jána Kováčika, aby rokoval na úrovni vlády SR o zmene
uznesenia vlády SR č. 115 z 27. februára 2013 v znení uznesenia vlády SR č. 402 z 10. júla
2013 tak, aby bolo mesto Levice nahradené mestom Skalica.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 6: Schvaľovanie návrhu na personálne zloženie zástupcov SFZ v orgánoch City
Aréna, a.s., schvaľovanie príspevku SFZ na organizačné výdavky slávnostného otvorenia City
Aréna.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Informoval, že v súvislosti so zložením orgánov City
Aréna, a.s. bude SFZ nominovať dvoch zástupcov do dozornej rady City Aréna, a.s. a dvoch
zástupcov do predstavenstva City Aréna, a.s. Do dozornej rady City Aréna, a.s. bol predložený
návrh na nomináciu p. Jána Kováčika a p. Dušana Guľáša. Nominácie zástupcov do predstavenstva
sa do zasadnutia VV SFZ nepodarilo uzavrieť. 
Členovia VV SFZ obdržali návrh zmluvy o poskytnutí príspevku na úhradu výdavkov City Aréna,
a.s. súvisiacich s organizáciou slávnostného otvorenia futbalového štadióna Antona Malatinského
v Trnave, ktoré sa uskutoční dňa 22.8.2015. Nakoľko ide o prvé podujatie tohto druhu
na Slovensku, na ktorom sa zúčastní veľke množstvo hostí SFZ, bol predložený návrh
na poskytnutie príspevku na otvárací ceremoniál vo výške 100.000 EUR. Zmluva o príspevku bola
navrhnutá tak, aby bol príspevok poskytnutý až po predložení vyúčtovania, teda formou refundácie
časti nákladov. 

PREDBEŽNÝ PROGRAM SLÁVNOSTNÉHO OTVORENIA ŠTADIÓNA A. MALATISKÉHO:

1. SPRIEVODNÉ PROGRAMY (MODERÁTORI + VYPÚŠTANIE BALÓNOV, ŠKOLA
TANCA )

2. 1. ČASŤ  FUTBALOVÝ ZÁPAS  + M. MERČIAK KOMENTUJE S HOSŤAMI 
3. MODERÁTORSKÉ ŠTÚDIO – M. MERČIAK + HOSTIA 
4. 2. ČASŤ  FUTBALOVÝ ZÁPAS  + MERČIAK KOMENTUJE S HOSŤAMI 
5. MODERÁTORSKÉ ŠTÚDIO – M. MERČIAK + SÚŤAŽ O NAJ FANÚŠIKA –

HLUKOMER 
6. M. MERČIAK + DJ – PRÍCHOD HRÁČOV FC TRNAVA + SÚPEROV 
7. DOKRÚTKA - VZNIK ŠTADIÓNA  
8. MODERÁTORSKÉ ŠTÚDIO  + HOSTIA 
9. DOKRÚTKA NAJ FANÚŠIK 
10. OTVÁRACÍ COUNTDOWN – WE WILL ROCK YOU
11. PRÍCHOD MODERÁTOROV 
12. SLÁVNOSTNÉ PRÍHOVORY VŠETKÝCH HOSTÍ + PODSVETENIE ŠTADIÓNA
13. SLÁVNOSTNÝ VÝKOP – OTVORENIE SLÁVNOSTNÉHO CEREMONIÁLU 
14. HYMNA SR + PARAŠUTISTI 
15. DOKRÚTKA – POZDRAV ZAHRANIČNÝCH HOSTÍ 
16. ULTRA FANS – SILENCIO + PYROSHOW 
17. 1. ČASŤ HLAVNÝ FUTBALOVÝ ZÁPAS  + M. MERČIAK KOMENTUJE

S HOSŤAMI
18. MODERÁTORSKÉ ŠTÚDIO – M. MERČIAK + HOSTIA
19. DOKRÚTKA – POZDRAV ZAHRANIČNÝCH HOSTÍ 
20. 2. ČASŤ HLAVNÝ FUTBALOVÝ ZÁPAS  + KOMENTUJE M. MERČIAK

S HOSŤAMI



21. SILENCIO VANESSA + SLOW MOTION Z FUTBALU 
22. 3D MAPPING – SPOT HISTORY 
23. ZNOVUZRODENIE + KOMENTUJE M. MERČIAK
24. DOKRÚTKA – POZDRAV ZAHRANIČNÝCH HOSTÍ 3 
25. ZAHRANIČNÝ HOSŤ - SWEET, DARIO G + CHOREO + OHŇOSTROJ 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje Jána Kováčika a Dušana Guľáša za členov dozornej rady za SFZ v City
Aréna, a.s.
2) VV SFZ schvaľuje výšku príspevku SFZ na organizačné výdavky slávnostného otvorenia
City Aréna.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 7: Schvaľovanie návrhu Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval, že návrh dohody je predložený na riadne zasadnutie opätovne po tom, čo nebol
schválený elektronickým hlasovaním per rollam v uplynulých dňoch. Ide o dohodu medzi klubmi,
SFZ a tretími stranami (napr. obec, sponzor) v súvislosti s úhradou záväzkov klubov voči SFZ,
ktoré za kluby hradia tretie strany. 
Uvedený návrh zmluvy bol vypracovaný na základe skutočnosti, že bežnou praxou je, že faktúry
vystavené zo strany SFZ klubom uhrádzajú tretie strany, pričom táto skutočnosť nie je žiadnym
spôsobom podchytená a vznikajú viaceré problémy, napr. aj pri definovaní fakturačných údajov
(IČO, atď.). 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ so vznesenými
pripomienkami členov VV SFZ na zasadnutí. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 8: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo členovi VV SFZ za legislatívno-právne
otázky Petrovi Sepešimu, ktorý predstavil návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku
SFZ. Dôvodom novelizácie Disciplinárneho poriadku SFZ bola najmä harmonizácia procesov
súvisiacich so samotným disciplinárnym konaním. Ide o tieto zmeny:

1. V článku 17 odsek 11 sa slová “previnilec požiada disciplinárny orgán o povolenie výkonu
disciplinárneho opatrenia” nahrádzajú slovami “previnilec vykoná disciplinárne opatrenie”.
Dôvody: Z praxe rozhodovacej činnosti disciplinárnej komisie SFZ vyplýva, že vyžadovanie
žiadosti o povolenie výkonu uloženého disciplinárneho opatrenia v inom družstve z dôvodu jeho
prestupu alebo prechodu do vyššej vekovej kategórie, je nadbytočné. Je vo všeobecnom záujme,
aby uložené disciplinárne opatrenie bolo vykonané v inom družstve a v inej súťaži, a to aj
bez predchádzajúcej žiadosti previnilca.  



2. V článku 43 sa za odsek 4 vkladá nový odsek 5, ktorý znie:
“5. Družstvu klubu, ktorý sa dopustí disciplinárneho previnenia podľa článku 64 ods. 2, možno
určiť predbežné opatrenie pozastavenie súťažnej činnosti. Družstvo, ktorému bolo toto predbežné
opatrenie určené, je počas pozastavenia súťažnej činnosti povinné odohrať všetky súťažné
stretnutia. Ak klub v lehote určenej disciplinárnou komisiou nesplní povinnosť, ktorá bola dôvodom
pre určenie predbežného opatrenia, za každé súťažné stretnutie, odohraté počas pozastavenia
súťažnej činnosti, uloží sa mu disciplinárne opatrenie odobratie bodov alebo aj ďalšie disciplinárne
opatrenie (článok 64 ods. 7).”    
Doterajší odsek 5 sa označuje ako odsek 6.
Dôvody: Z praxe rozhodovacej činnosti disciplinárnej komisie SFZ vyplýva, že v záujme
efektívneho vymáhania plnenia finančných povinností členov SFZ, ktoré im boli uložené
právoplatným a vykonateľným rozhodnutím orgánu SFZ je nevyhnutné v podstate prevziať inštitút
obdobný ako je disciplinárne opatrenie “pozastavenie pretekárskej činnosti” z predchádzajúceho
disciplinárneho poriadku. Uvedené opatrenie má predbežný charakter a prichádza do úvahy najmä
v prípade recidívy klubu, ktorý si opakovane neplní svoje peňažné záväzky voči členom SFZ,
prípadne voči SFZ. Bude uplatnený obdobný  princíp ako je vyjadrený v článku 83 ods. 1
súťažného poriadku SFZ, kedy podľa počtu odohraných súťažných stretnutí družstva daného klubu
počas uloženého predbežného opatrenia, bude klubu následne uložené disciplinárne opatrenie
odobratia bodov alebo aj iné disciplinárne opatrenie.

3. V článku 53 odsek 1 znie:
„1. Neoprávnene nastúpi na stretnutie hráč, ktorý svojím konaním naplní podmienky
neoprávneného štartu podľa súťažného poriadku futbalu.”
Dôvody: Zosúladenie so znením článku 52 súťažného poriadku SFZ, ktorý ustanovuje podmienky
neoprávneného štartu v súťažnom stretnutí, pričom disciplinárny poriadok SFZ ustanovuje kto
a ako je za neoprávnený štart disciplinárne potrestaný.

4. V článku 71 odsek 6 sa slová “článku 43 ods. 2 a 4” nahrádzajú slovami “článku 43”.
Dôvody: Zosúladenie s novelizačným bodom č. 2.

5. V článku 74 odsek 1 znie:
“1. Previnilec je oprávnený zúčastniť sa prerokovania disciplinárneho previnenia alebo zaslať
disciplinárnemu orgánu svoje písomné vyjadrenie k veci.”
Dôvody: Z rozhodovacej praxe disciplinárnej komisie SFZ vyplynul poznatok, že všeobecná
povinnosť previnilca zúčastniť sa prerokovania disciplinárneho previnenia je neefektívna Táto
povinnosť neplatila v jednoduchých disciplinárnych veciach pričom však v mnohých prípadoch
nebolo možné pred prerokovaním disciplinárneho previnenia zistiť, či sa jedná o jednoduchú vec,
a teda, či je účasť previnilca na prerokovaní disciplinárneho previnenia povinná alebo nie.
Povinnosť zúčastniť sa prerokovania disciplinárneho previnenia bude daná vtedy, keď bude
previnilec na zasadnutie disciplinárneho orgánu predvolaný v zmysle čl. 74 ods. 2 disciplinárneho
poriadku SFZ.

6. V článku 76 sa za ods. 1 vkladá nový ods. 2, ktorý znie: 
„2. Ak osoba uvedená v odseku 1 bola vykázaná alebo bola označená, že mala byť vykázaná, je
súčasne evidovaná aj ako hráč, má s okamžitou platnosťou súčasne pozastavený aj výkon športovej
činnosti.”
Dôvody: Zosúladenie znenia s článkom 37 ods. 13, na základe ktorého sa osobe, ktorá bola
vykázaná počas stretnutia na tribúnu, a ktorá je súčasne vedená aj ako hráč, predbežne pozastavuje
okrem výkonu jeho funkcie aj výkon športovej činnosti, a to až do rozhodnutia disciplinárnej



komisie.

Doterajšie ods. 2 až 6 sa označujú ako ods. 3 až 7

7. V článku 83 ods. 1 písm. h. znie:
“h. doklad o úhrade poplatku za odvolanie, ak je odvolateľom subjekt, ktorý neuhrádza poplatky
prostredníctvom mesačnej zbernej faktúry.”
Dôvody: Zosúladenie znenia disciplinárneho poriadku SFZ s navrhovanou koncepciou úhrady
poplatkov za úkony v rámci SFZ prostredníctvom mesačnej zbernej faktúry, v zmysle ktorej
podmienkou na konanie pred Odvolacou komisiou SFZ nebude okamžitá úhrada poplatku
za podanie odvolania, nakoľko tento poplatok sa  pripíše do mesačnej zbernej faktúry, ktorá má
splatnosť až v nasledujúcom mesiaci.

8. V článku 85 ods. 2 písm. c. znie:
“c. zmení rozhodnutie orgánu prvého stupňa, ak napadnuté rozhodnutie prvostupňového orgánu
nebolo vydané v súlade so stanovami alebo inými predpismi SFZ, FIFA alebo UEFA alebo odporuje
právnemu poriadku SR alebo EÚ, alebo”
Dôvody: Zosúladenie znenia disciplinárneho poriadku SFZ so znením článku 59 ods. 15 písm. c.
stanov SFZ.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 9: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Smernice pre infraštruktúru štadiónov
2018.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí člena komisie SFZ pre štadióny a
ihriská Milana Vorčáka, ktorý predstavil návrh na zmenu a doplnenie Smernice pre infraštruktúru
štadiónov 2018. Ten uviedol, že dôvodom navrhovaných zmien je novela „Smernice SFZ
o certifikácii štadiónov a pasportizácii ihrísk“, ktorú pripravuje Komisia SFZ pre štadióny a ihriská,
na základe čoho je potrebné zjednotiť terminológiu. Zároveň boli zapracované podnety klubov
ÚLK (kamerový systém) a podnet UEFA (ihriská s umelou trávou). Informoval o najdôležitejších
úpravách:
Čl. 19, bod 2 znie:
„2. Pri rekonštrukcii, prestavbe a výstavbe štadiónov musí byť na týchto štadiónoch najneskôr
od súťažného ročníka 2017/2018 nainštalovaný kamerový systém v zmysle platných právnych
predpisov SR (zákon č. 1/2014 Z. z. o organizovaní verejných športových podujatí, vyhláška
Ministerstva vnútra SR č. 274/2014 Z. z. o podrobnostiach o kamerovom zabezpečovacom
systéme).“ 

Čl. 28, body 2 a 3 znejú:
„2. Vydáva ho KŠI po vykonaní pasportizácie príslušného ihriska, na základe žiadosti podanej
vlastníkom, alebo prevádzkovateľom ihriska. 

3. Platnosť Pasportu ihriska je 2 roky. Ak sa počas obdobia platnosti Pasportu zmenia parametre
ihriska tak, že vydaný Pasport nezodpovedá aktuálnemu skutkovému stavu, Pasport stráca platnosť a
vlastník, alebo prevádzkovateľ je povinný ihneď požiadať KŠI o dodatočnú pasportizáciu ihriska a



vydanie nového platného Pasportu.“

Čl. 31, bod 1 znie:

„1. Certifikát štadióna je oficiálny doklad, ktorým sa potvrdzuje splnenie infraštruktúrnych
požiadaviek a spôsobilosť štadióna na jeho prevádzkovanie.“ 
 

Čl. 31, body 7 až 9 znejú:

7. Certifikát štadióna vydáva KŠI a platí pre stretnutia riadené SFZ a ÚLK. Tento Certifikát
nenahrádza doklad pre medzinárodne stretnutia organizované UEFA, ktoré sa riadia osobitnými
predpismi UEFA.  

8. Certifikát štadióna slúži ako podklad pri udeľovaní licencie vydanej licenčnými orgánmi SFZ.

Vydanie tohto certifikátu nezbavuje klub povinnosti plniť infraštruktúrne podmienky v súlade
s prílohou – Harmonogram tejto smernice.  

9.  K vydaniu Certifikátu štadióna je potrebné predložiť najmä tieto platné dokumenty: 

a. aktuálny Výpis z listu vlastníctva z katastra nehnuteľností – vlastník štadióna, 
b. kópia nájomnej zmluvy s vlastníkom o užívaní nehnuteľností s aktuálnym výpisom LV – nájomca
štadióna, 
c. platný bezpečnostný certifikát štadióna, 
d. geodetické zameranie ihrísk s hracou plochou, 
e. schému areálu štadióna s vyznačenými sektormi, vstupmi do sektorov, únikovými bránami
do ihriska, únikovými trasami zo štadióna, parkoviskami, miestami prvej pomoci, 
f. schému rozmiestnenia pevných a mobilných TV kamier na tribúnach a ploche ihriska,
g. pôdorysný plán miestností štadióna v hlavnej tribúne s výmerom plôch a legendou využitia,
h. organizačný poriadok štadióna v zmysle zákona č. 1/2014 Z. z. a príslušných predpisov SFZ
schválený oprávneným organom, 
i. návštevný poriadok štadióna v zmysle zákona č. 1/2014 Z. z. a príslušných predpisov SFZ
schválený oprávneným orgánom, 
j. schválený požiarno-evakuačný plán pre divákov pri konaní športového podujatia, 
k. revízne správy všetkých elektrických zariadení štadióna abezpečnostného (núdzového) osvetlenia
tribún (nie starší ako 2 roky), 
l. revízne správy plynových zariadení štadióna (ak sa používa v areáli štadióna) 
m. revízna správa o kontrole osvetlenia ihriska (ak ma štadión umelé osvetlenie), vykonaná
certifikovaným orgánom (nie staršie ako 4 roky), 
n. schému rozmiestnenia kamier bezpečnostného kamerového systému, potvrdenie o kontrole
a funkčnosti kamerového systému (nie staršie ako 1 rok v zmysle zákona č. 1/2014 Z. z.).“ 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice pre infraštruktúru štadiónov 2018. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 10: Schvaľovanie návrhu Smernice o činnosti reprezentačného a klubového lekára.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí manažéra pre zdravotnú starostlivosť



MUDr. Pavla Maloviča, ktorý predstavil návrh Smernice o činnosti reprezentačného a klubového
lekára.
Spracovanie návrhu predmetnej smernice si vyžiadala nevyhnutnosť zlepšenia zdravotnej
starostlivosti o hráčov vo futbalových kluboch a pri mládežníckych reprezentáciách. Zároveň bolo
potrebné stanoviť štandardné postupy a jasne zadefinovať odbornú terminológiu pre túto oblasť.
Smernica je rozdelená na články, ktoré upravujú:
- lekárske kontroly,
- preventívne lekárske prehliadky,
- ochranu hráča – reprezentanta,
- zásady pre vykonávanie dopingových kontrol,
- záchrannú službu,
- žiadosť o zmenu termínu stretnutia zo zdravotných dôvodov,
- odbornú spôsobilosť športových masérov klubov republikových súťaží.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh Smernice o činnosti reprezentačného a klubového lekára.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 11: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Sprievodcu registračným
a prestupovým poriadkom SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na zmenu a doplnenie Sprievodcu registračným a prestupovým poriadkom SFZ.
Na základe podnetu ekonomického úseku SFZ bolo navrhnuté do článku 4 sprievodcu RaPP vložiť
upozornenie ohľadom fakturácie a platieb podľa piatej časti RAPP, ktoré budú uvádzané
na mesačnej zbernej faktúre, aby si kluby boli vedomé plnenia svojich povinností vyplývajúcich
z príslušných daňových predpisov. 

Návrh na zmenu a doplnenie znie:
„Fakturované sumy výchovného (čl. 36 RaPP), odstupného za amatéra (čl. 37 RaPP) a solidárneho
príspevku, ak má na neho nárok klub (čl. 38 RaPP), uvádzané v mesačnej zbernej faktúre,
nezahŕňajú daň z pridanej hodnoty. Za plnenie všetkých daňových povinností a dodržiavanie
príslušných daňových predpisov zodpovedajú jednotlivé kluby.“

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Sprievodcu registračným a prestupovým
poriadkom SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 12: Správa o vyhodnotení výkonnosti rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ
za jarnú časť súťažného ročníka 2014/15, schvaľovanie návrhu nominačnej listiny rozhodcov,
asistentov rozhodcov a PR SFZ pre súťažný ročník 2015/16.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
namiesto ospravedlneného predsedu komisie rozhodcov SFZ Mariána Ružbarského predstavil



správu o vyhodnotení výkonnosti rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ za jarnú časť
súťažného ročníka 2014/15 a návrh nominačnej listiny rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ
pre súťažný ročník 2015/16.
PERSONÁLNE ZLOŽENIE SÚČASNEJ KR SFZ: 

Marián RUŽBARSKÝ (predseda), Tibor JANČOVIČ (podpredseda, vedúci úseku PR), Artur
JAKUBEC (člen, Školský a organizačný úsek + úsek rozhodkýň), Ľubomír UDVARDY (člen,
úsek súťaží riadených ÚLK), Viliam VA I S (člen, úsek súťaží riadených ŠTK), Jaroslav
ZÁBRANSKÝ (sekretár).

ŠKOLSKÝ A METODICKÝ ÚSEK
Školský a metodický úsek KR SFZ pokračoval v zabezpečovaní teoretickej a fyzickej  prípravy R,
AR SFZ i v súťažnom ročníku 2014/15. Organizoval pre nich semináre  s  odbornými prednáškami,
teoretickými cvičeniami z oblasti pravidiel futbalu, psychológie, pedagogiky a kondičnej prípravy.
Organizoval tiež kontrolné fyzické testy a pod. Odborné semináre boli pripravované
i pre pozorovateľov rozhodcov SFZ. 

NÁVRH NOMINAČNÝCH LISTÍN ROZHODCOV A ASISTENTOV ROZHODCOV
SÚŤAŽÍ SFZ PRE SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015/16:

a) ROZHODCOVIA (46):
Cvengroš Peter, Čiernik Michal, Dohál Martin, Fajčík Miroslav, Galád Roman, Glova Filip,
Horváth Kamil, Hrčka Patrik, Chmura Pavol, Ihring Anton, Ježík Martin, Jurenka Rastislav,
Kačenga Ľuboš, Kmec Patrik, Korista Peter, Kozák Igor, Kráľovič Peter, Krivošík Peter,
Kružliak Ivan, Leško Štefan, Marhefka Boris, Maršal Tomáš, Mastiš Marek, Michlian Gabriel,
Nemček Bystrík, Očenáš Michal, Ochotnický Pavel, Pavlík Jozef, Perašín Michal, Piatka Pavol,
Prešinský Ladislav, Sedlák Dušan, Sedlár Richard, Smolák Michal, Somoláni Adam, Straka
Július, Špaček Marek, Šuniar Pavol, Trenčanský Tomáš, Valášek Ján, Vašš Marián, Vlčej Peter,
Vlk Mário, Vnuk Vladimír, Weiss Roland, Ziemba Peter

b) ASISTENTI ROZHODCOV (46):
Ádám Gabriel, Balko Martin, Barenčík Matej, Bednár Peter, Benko Miroslav, Bobko Radoslav,
Borsányi Martin, Bóllo Peter, Brendza Ondrej, Čajka Peter, Ferenc František, Galo Marek,
Hancko Branislav, Hrčka Dušan, Hrdlička Branislav, Hrmo Andrej, Chládek Peter, Jankovič
Marián, Jánošík Pavel, Jekkel Adam, Jenčura Peter, Kováč Peter, Lieskovský Juraj, Ličko Peter,
Mihalík Peter, Mikulaj Henrich, Mókoš Tomáš, Perát Anton, Petríček Dušan, Poláček Daniel,
Poracký Roman, Pozor Ján, Roszbeck Mário, Sluk Michal, Slyško Roman, Somoláni Tomáš,
Súkeníková Mária, Špivák Martin, Štrbo Milan, Tománek Lukáš, Tomčík Michal, Vician
Martin, Vitko Martin, Vorel Tomáš, Weiss Erik, Žákech Rastislav

c) ROZHODKYNE SFZ (22):
Baníková Annamária, Frontová Lenka, Hýllová Andrea, Knapíková Niccolette, Kováčová
Zuzana, Krčová Mária, Kunzová Petra, Kuzmová Barbora, Lešková Ivana, Matejová Gabriela,
Matulová Miriama, Mišková Slavomíra, Obertová Miroslava, Pavlíková Petra, Pilšáková Eva,
Pustaiova Jana, Sedláčková Ivana, Smolíková Katarína, Súkeníková Mária, Šimková Mária,
Valentová Zuzana, Želinská Adriana

Podmienkou pre zaradenie rozhodcov a asistentov rozhodcov na nominačné listiny SFZ je úspešné
absolvovanie seminára a fyzických previerok rozhodcov a asistentov rozhodcov SFZ konaných
v dňoch 11.-12.7.2015 v B.Bystrici.

NÁVRH VÝKONNOSTNÝCH SKUPÍN PRE SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015/2016:



a) Súťaže riadené ÚLK
Rozhodcovia (24): 
BFZ: Kružliak, Pavlík, Smolák, Somoláni A., Špaček, Šuniar
ZsFZ: Ježík, Kráľovič, Michlian, Prešinský, Vlk, Vnuk
SsFZ: Horváth, Hrčka P., Marhefka, Mastiš, Očenáš, Valášek
VsFZ: Glova, Chmura, Leško, Sedlák, Straka, Weiss R.

Asistenti rozhodcov (32): 
BFZ: Bednár, Bóllo, Borsányi, Jankovič, Mókoš, Pozor, Roszbeck, Somoláni T.
ZsFZ: Galo, Hancko, Kováč, Lieskovský, Mikulaj, Petríček, Slyško, Žákech
SsFZ: Balko, Hrčka D., Hrdlička, Hrmo, Chládek, Súkeníková, Tomčík, Vorel
VsFZ: Ádám, Benko, Bobko, Brendza, Ferenc, Jenčura, Špivák, Weiss E.

b) Súťaže riadené ŠTK SFZ 
Rozhodcovia (22): 
BFZ: Cvengroš, Piatka, Trenčanský, Vašš
ZsFZ: Dohál, Jurenka, Krivošík, Maršal, Ochotnický, Sedlár
SsFZ: Fajčík, Galád, Ihring, Korista, Nemček, Perašín
VsFZ: Čiernik, Kačenga, Kmec, Kozák, Vlčej, Ziemba

Asistenti rozhodcov (14):  
BFZ: Tománek, Vician
ZsFZ: Barenčík, Sluk, Štrbo, Vitko
SsFZ: Čajka, Jánošík, Jekkel, Poláček
VsFZ: Ličko, Mihalík, Perát, Poracký
Výkonnostné skupiny budú uzatvorené po uskutočnení fyzických previerok a letného
doškolovacieho seminára rozhodcov a asistentov rozhodcov SFZ (11.-12.7.2015 v B.Bystrici). 

ÚSEK DELEGÁTOV POZOROVATEĽOV ROZHODCOV (PR)
Základným cieľom činnosti úseku PR v súťažnom ročníku 2014/15 bolo zvládnutie priebehu
z pohľadu individuálnych výkonov PR, ktorých hodnotiace správy boli podkladovými materiálmi
pre rozhodovaciu činnosť KR SFZ. Jednotliví členovia úseku PR pravidelne po každom kole
vyhodnocovali správy PR po obsahovej aj formálnej stránke. Analýzy boli pravidelné predkladané
vedúcemu úseku PR, ktorý o nedostatkoch v konkrétnych správach informoval na zasadnutiach KR
SFZ.

NÁVRH NOMINAČNÝCH LISTÍN PR SFZ  PRE SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015/16 (36):

Bacsa Gabriel, Bartoš Ivan, Cuninka Emanuel, Czetö Štefan, Fašung Ján, Hlebaško Štefan,
Hodoško Štefan, Hracho Vladimír, Husárik Jozef, Chalmovianský Eduard, Jakubec Artúr,
Jančovič Tibor, Jurášek Miroslav, Kopča Miloš, Krchňák Dušan, Kubáni Július, Likavský Peter,
Makový Miroslav, Marko Jozef, Medveď Vladimír, Migaľová Miroslava, Minárčik Miroslav,
Mriglot Peter, Pastorek Štefan, Ružbarský Marián, Samotný Ľubomír, Sekereš Gabriel,
Slebodník Kamil, Suchý Ľubomír, Šipoš Pavol, Špila Stanislav, Špivák Ján, Udvardy Ľubomír,
Vais Viliam, Vaňo Stanislav, Zabranský Jaroslav.

NÁVRH VÝKONNOSTNÝCH SKUPÍN PR PRE SÚŤAŽNÝ ROČNÍK 2015/16:

a) súťaže riadené ÚLK
Pozorovatelia rozhodcov (21): Bartoš, Czetö, Fašung, Husárik, Jakubec, Jančovič, Jurašek,
Krchňák, Makový, Marko, Medveď, Minárčik, Pastorek, Ružbarský, Sekereš, Suchý, Šipoš,
Špivák, Udvardy, Vais, Zábranský



b) súťaže riadené ŠTK SFZ
Pozorovatelia rozhodcov (15): Bacsa, Cuninka, Hlebaško, Hodoško, Hracho, Chalmoviansky,
Kopča, Kubáni, Likavský, Migaľová, Mriglot, Samotný, Slebodník, Špila, Vaňo
Definitívne zaradenie do výkonnostných skupín bude uzatvorené po uskutočnení letného seminára
PR SFZ dňa 12.7.2015 v B.Bystrici.

PROJEKTY KOMISIE ROZHODCOV SFZ:

KONVENCIA ROZHODOVANIA UEFA

V oblasti vzdelávania s podporou prostriedkov Konvencie UEFA sa v jarnej časti s.r. 2014/2015
pokračovalo v zásade v štyroch hlavných okruhoch pôsobnosti:

1.) Podpora pre zvyšovanie úrovne kvality rozhodcov a asistentov rozhodcov FIFA: 

V priebehu jarnej časti súťažného ročníka KR pokračovala vo zvyšovaní úrovne kvality R a AR
aj formou usporiadania 4 dňového trénigového kempu pre R a AR z listiny FIFA a tzv. TOP
skupiny.
Tréningový kemp sa konal v dňoch 10.-13.2.2015 s účasťou 42 frekventantov v Tatranskej Lomnici
s ubytovaním v penzióne TenisCentrum za účasti národného fitness kouča p. Hianika a jeho
asistenta p. Krčmára (zameraný bol na zlepšenie kondičných schopností a zlepšenia napĺňania
metodiky kompenzačných a regeneračných cvičení).
V rámci zabezpečenia materiálnej podpory pre skvalitnenie výkonu rozhodcov priamo na hracej
ploche v stretnutiach I. Ligy a Slovnaft Cupu bolo doplnené ich materiálne vybavenie o tzv.
„miznúci sprej“ (vanishing spray) v počte 300 ks a to na základe plnej finančnej podpory
z prostriedkov UEFA. Pre udržanie kvality tréningu rozhodcov a asistentov rozhodcov bola
zabezpečená výmena používaného vybavenia zakúpením nových remienkov POLAR športesterov
pre výmenu opotrebovaných kusov (celkovo 80 ks).

2.)  Zvyšovanie úrovne kvality vzdelávania – rozhodcov a PR: 

V súlade s akreditovaním systémom licenčného vzdelávania sa konal v v dňoch 17.-18.1.2015
v Tatranskej Lomnici seminár za celkovej účasti 53 licenčných komisárov SFZ, RFZ a ObFZ (18
pre lic. „P“, 35 pre licenciu „A“) s cieľom obnoviť odborne zdatný a kvalifikovaný lektorský  zbor
pre výkon funkcie tzv. licenčného komisára – školiteľa rozhodcov (R) a pozorovateľa rozhodcov
(PR). 
Obsahom seminára bolo preškolenie licenčných komisárov s následným pridelením licencie
pre vzdelávanie R a PR na obdobie rokov 2015 – 2018. Frekventanti sa okrem iného oboznámili
s novými trendami aplikovania SW prostriedkov pri vzdelávaní rozhodcov, ktoré im boli poskytnuté
na zakúpených USB flash diskoch s kapacitou 16 GB.

3.)  Podpora talentovaných rozhodcov:

Projekt Talent&Mentor SFZ

KR v rámci projektu Talent&Mentor SFZ naďalej pracuje s R a AR, u ktorých sú predpoklady
z hľadiska veku, ako aj z hľadiska vopred naznačenej výkonnosti a za predpokladu v  budúcnosti
dosiahnuť našu špičkovú, prípadne aj medzinárodnú úroveň (FIFA). 
Projekt Talent-Mentor naďalej pokračuje v stanovenom režime s prepojením na program T-M
regionálnych FZ, keď KR SFZ koordinuje jednotlivé semináre na rovnakú obsahovú náplň
programov usporiadaných seminárov v rámci jednotlivých regiónov s programom na národnej
úrovni. 



Na seminár za priamej podpory lektorov SFZ  sú pozývaní aj talentovaní rozhodcovia z  každého
regiónu (poslednou ukážkou takéhoto prepojenia bol seminár T-M regionálnych FZ organizovaný
na Štrbskom plese v hoteli TRIGAN v termíne 15.-17.5.2015 za účasti 63 rozhodcov a 16 mentorov
zo všetkých regionálnych FZ). 
Skupina je vytvorená so zámerom na výchovu a prípravu perspektívnych rozhodcov a asistentov
rozhodcov s výhľadom budúceho postupu na nominačné listiny SFZ. 
KR pokračuje v podpore talentovaných rozhodcov aj na národnej úrovni zabezpečovaním dlhodobej
prípravy  v rámci projektu Talent-Mentor SFZ.

4.)  Nábor rozhodcov: 
Nábor a udržanie nových rozhodcov pri rozhodovaní futbalu je naďalej dlhodobá a priebežná úloha,
ktorej hlavnými koordinátormi sú predsedovia a členovia jednotlivých KR ObFZ zodpovední
za vzdelávanie v regionálnych a oblastných FZ.
Za týmto účelom sa pokračovalo v podpore činnosti tzv. „Školy mladých rozhodcov“. V závere
roka 2014 boli refundované prostriedky za tieto „školy“ pre nasledovné ObFZ: Žiar n.H.,
Bratislava-mesto, Michalovce, Topoľčany, Košice-okolie, Nové Zámky, Zvolen, Prievidza, Lipt.
Mikuláš, Levice.
V jarnej časti tohto súťažného ročníka bola ukončená „Školy mladých rozhodcov“ v rámci  LFZ
Liptovský Mikuláš (už tretí beh).
Naplnenie cieľa, ktorým je zvýšenie počtu rozhodcov na stanovenú hodnotu, bude známe až
ku koncu stanoveného sledovaného obdobia ku koncu roku 2015.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie správu o vyhodnotení výkonnosti rozhodcov, asistentov
rozhodcov a PR SFZ za jarnú časť súťažného ročníka 2014/15.
2) VV SFZ schvaľuje návrh nominačnej listiny rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ pre
súťažný ročník 2015/16. 
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 13: Informácia o zmene a doplnení Pravidiel futbalu pre súťažný ročník 2015/16
(IFAB obežník č. 1).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi,  ktorý
informoval  o zmene a doplnení Pravidiel futbalu pre súťažný ročník 2015/16.
Ako to bolo prezentované počas 64. FIFA Kongresu v Sao Paule 10. a 11. júna 2014, Medzinárodný
výbor pre pravidlá (IFAB) takmer dva roky pracoval na komplexnej revízii jeho vnútornej
organizácie, štruktúre a rozhodovacom procese súvisiacom so zmenami Pravidiel futbalu tak, aby
bol modernejší, demokratickejší a transparentnejší. Tento reformný proces bol úspešne zavŕšený
na ustanovujúcom Valnom zhromaždení, ktoré sa konalo v Zürichu dňa 13. januára 2014. Odvtedy
prebiehajú v plnom prúde práce na vykonávaní týchto reforiem.
Napriek 128 rokov starej tradícii v zachovávaní Pravidiel futbalu a s tým spojeným konzervatívnym
vnímaním Výboru, IFAB neustále monitoruje vývoj hry a zavádza zmeny v Pravidlách futbalu, ak
je to nevyhnutné, a to vždy s ohľadom na dôležitosť zachovania univerzálnosti futbalu.  Jeho
cieľom je, aby sa v tom pokračovalo aj v budúcnosti, so silnou podporou a zapojením celej
futbalovej komunity.
Ako prvý krok, IFAB vytvoril organizačný základ a zaregistroval sa ako nezávislý právny subjekt
podľa Švajčiarskeho práva, s vlastnými stanovami a ústredím v Zürichu. Ďalej IFAB ustanovil
Výkonný podporný úrad pre spravovanie a administrovanie IFAB.



Hlavnou zmenou oproti bývalej štruktúre IFAB je určite zavedenie dvoch nových poradných
panelov, takzvaného Futbalového poradného výboru (FAP – Football Advisory Panel)
a Technického poradného výboru (TAP – Technical Advisory Panel). Zloženie týchto panelov
reprezentuje celé globálne futbalové spoločenstvo a prostredníctvom svojich stretnutí dvakrát
do roka bude poskytovať ďalšie pohľady a cenné skúsenosti pre rozhodovací proces. Tento dodatok
k štruktúre IFAB bol pre Výbor veľmi dôležitý a po dvoch zasadnutiach v novembri roku 2014
a v apríli 2015 sa už ukázal byť veľkou oporou v konzultačnom procese.

ZMENY A DOPLNKY PRAVIDIEL FUTBALU 2015/2016
Pravidelné 129. zasadnutie Medzinárodného výboru pre pravidlá (IFAB) sa konalo v Belfaste 28.
februára 2015. Zmeny a doplnky Pravidiel futbalu, ktoré boli schválené na tomto zasadnutí, sú
uvedené nižšie. Podrobnosti z tohto zasadnutia sú prístupné aj na www.theifab.com 

Pravidlo 3 – Počet hráčov
Návrat vystriedaných hráčov
IFAB schválila využívanie návratu vystriedaných hráčov ustanovením, že je na rozhodnutí každej
jednotlivej členskej asociácie toto realizovať a tiež rozhodnúť, na akej úrovni súťaže (alternácie sú
zvýraznené červenou farbou).

Návrat vystriedaných hráčov
Návrat vystriedaných hráčov je povolený len na najnižších úrovniach futbalu (grasroots/rekreačný
futbal), s výhradou súhlasu príslušnej členskej asociácie.

Procedúra striedania 
 Vystriedaný hráč sa nesmie viac zúčastniť na hre, okrem prípadu, ak je návrat vystriedaných

hráčov povolený
Zdôvodnenie
Experiment s „návratom vystriedaných hráčov“, ktorý bol vykonávaný Futbalovou federáciou
Anglicka a Škótskou futbalovou asociáciou v amatérskom a rekreačnom futbale sa ukázal ako
veľmi úspešný. Úroveň účasti hráčov sa výrazne zvýšila. Okrem toho zabránilo výpadkom
v hráčskych kádroch tímov v polovici sezóny a tiež to pomohlo k návratu hráčov po zraneniach. 

Pravidlo 4 – Výstroj hráčov
Elektronické a   pozorovacie (sledovacie) systémy (EPTS – Electronic performance and tracking
systems).
Používanie ETPS je v princípe schválený. Hoci využívanie EPTS preukázalo preventívne zdravotné
výhody, ich dáta nemôžu byť využívané v reálnom čase, vo vnútri technickej zóny.  Je potrebný
ďalší výskum pre zhodnotenie (posúdenie) kvality rôznych systémov, využívania údajov, ako
aj pre proces udeľovania licencie (alternácie sú zvýraznené červenou farbou).

Výstroj hráčov 
Tam, kde sú elektronické a pozorovacie (sledovacie) systémy používané (s výhradou súhlasu
členskej asociácie / príslušného organizátora súťaže):

 Nesmú predstavovať žiadne nebezpečenstvo pre hráčov a/alebo rozhodcov
 Informácie a dáta prenesené z takýchto zariadení/systémov, nie je dovolené prijímať alebo

používať (využívať) v priebehu stretnutia v technickej zóne.
Zdôvodnenie:
Veľa družstiev a hráčov v súčasnosti už používa (využíva) tieto EPTS zariadenia v tréningovom
procese na kontrolu a zlepšenie ich výkonnosti. Následne bola vznesená požiadavka na IFAB, aby
povolil hráčom používanie takýchto zariadení aj pri samotných stretnutiach, s  výhradou dvoch
kritérií uvedených vyššie.

http://www.theifab.com/


IFAB by chcel zdôrazniť, že zatiaľ čo povolenie používať EPTS bolo dané principiálne, finálne
rozhodnutie používať EPTS alebo nie, je na príslušnej asociácii, lige alebo súťaži.
Okrem toho, v spolupráci s FIFA, vznikol v súčasnej dobe Program kvality založený s cieľom
kategorizovať dostupné systémy a stanoviť kritériá kvality tak, aby zabezpečili, že údaje
generované rôznymi systémami sú spoľahlivé a presné.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zmene a doplnení Pravidiel futbalu pre súťažný
ročník 2015/16 (IFAB obežník č. 1).
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 14: Schvaľovanie návrhu na možné pôsobenie rozhodcov SAE v súťažiach SFZ (SP,
II.liga, I.LSD).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi,  ktorý
informoval o návrhu predsedu komisie rozhodcov SFZ o možnosti pôsobenia rozhodcov SAE
v súťažiach SFZ (SP, II.liga, I.LSD).
Futbalová asociácia Spojených arabských emirátov (jej Komisia rozhodcov) usporiada v  dňoch 1.-
15.8.2015 na území Slovenskej republiky v Trnave predsezónny kemp rozhodcov TOP skupiny
SAE vrátane kompletnej účasti ich rozhodcov FIFA (spolu 80 rozhodcov).
V rámci konania tohto kempu na území Slovenskej republiky Komisia rozhodcov SAE požiadala
Komisiu rozhodcov SFZ o možnosť štartu rozhodcov SAE v súťažiach SFZ. Súčasťou tejto ponuky
(žiadosti) je informácia futbalovej asociácie SAE, že by na každé stretnutie nominovala 6
rozhodcov, vrátane pomocných rozhodcov (kompletný rozhodcovský tím), ktorí by v stretnutiach
pôsobili na náklady futbalovej asociácie SAE (pre kluby SR bezodplatne).
Komisia rozhodcov SFZ na svojom zasadnutí dňa 28.5.2015 v Nitre prejednala túto žiadosť
a vyslovila súhlas so štartom rozhodcov SAE v súťažiach SFZ za vyššie uvedených podmienok,
výhradne však len v stretnutiach Slovnaft cupu, II.ligy a I.LSD.
V rámci diskusie k tomuto bodu zaznela zásadná pripomienka, aby zápasy, do ktorých by mali byť
nasadzovaní rozhodcovia SAE boli vyberané veľmi citlivo, najmä s prihliadnutím na prostredie
a burlivú atmosféru, ktorá sa môže vytvoriť v niektorých zápasoch najmä SP. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na možné pôsobenie rozhodcov SAE v súťažiach SFZ (SP, II.liga,
I.LSD) s pripomienkou členov VV SFZ vznesenou priamo na zasadnutí.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 15: Správa o činnosti Komisie delegátov SFZ za jarnú časť súťažného ročníka
2015/16, schvaľovanie návrhu nominačnej listiny delegátov SFZ na súťažný ročník 2015/16.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil správu o činnosti Komisie delegátov SFZ za jarnú časť súťažného ročníka 2015/16
a návrh nominačnej listiny delegátov SFZ na jesennú časť súťažného ročníka 2015/16.
V hodnotenom období komisia pracovala pod vedením jej predsedu Františka Košičára s členmi
komisie Jaroslavom Švarcom, Pavlom Kuteľom, Eduardom Chalmovianskym, Vladimírom



Ondrušekom a tajomníkom komisie Tatianou Polatsekovou.  
Počas súťažného ročníka komisia plnila a splnila svoje základné povinnosti, ktoré jej vyplývajú
z jej štatútu. Riadila prácu delegátov SFZ, obsadzovala delegátov na súťažné stretnutia,
vyhodnocovala ich činnosť, prijímala priebežné opatrenie a korekcie v prípadoch ak si to situácia
vyžadovala, zaoberala sa metodickou a vzdelávacou činnosťou. V ďalšej činnosti sa podieľala
pripomienkovým konaním na tvorbe noriem SFZ. Aktívne spolupracovala s administratívou,
komisiami a ďalšími subjektmi SFZ. 
V čase pôsobenia delegátov na stretnutiach komisia trvale presadzuje spoluprácu delegáta zväzu
so všetkými zložkami organizácie podujatí. V prvom rade so zástupcom klubu zodpovedného
za stretnutie, hlavným usporiadateľom a bezpečnostným manažérom klubu. V ďalšej spolupráci sa
zameriava na spoluprácu so zástupcom  mesta, zástupcami Policajného zboru, Mestskej polície,
SBS a ďalšími zložkami pôsobiacimi na stretnutiach.  
Pre rok 2015 pokračuje v plnení úloh plánu práce, zasadaní, školení, seminárov  a ďalších aktivít.
Všetky aktivity sa snažila riešiť veľmi racionálne s minimom peňažných  nákladov. Šetrenie
výdavkov považuje za prioritné, aby príliš nezaťažovala rozpočtové kapitoly futbalového zväzu. Jej
praktická činnosť bola vždy koordinovaná tak, aby boli zvládnuté všetky jej úlohy. Prioritou
v komunikácii komisie prevláda spolupráca jej členov emailovou komunikáciou doplnenou
o telefonickú komunikáciu. V prípadoch potreby prebieha aj účinná operatívna činnosť komisie.
Operatívne zasadania komisie sa konali a konajú spravidla každý utorok v týždni. V prípade
akejkoľvek potreby aj  v mimoriadnych prípadoch. O dianí sú všetci členovia komisie riadne
informovaní. Celkovo operatívne zasadala komisia 12 krát. Riadne zasadania mala komisia dve.
V priebehu hodnoteného obdobia pokračovala práca delegátov smerujúca k podrobnému
vysvetľovaniu Zákona 1/2014 a jeho prínosu v organizácii podujatí a  zbieranie informácií
o problémoch počas súťaží. Tieto poznatky komisia opätovne zhrnie, vyhodnotí a  postúpi ich
ďalším orgánom SFZ a ULK. Podobne, ako u zákona postupovali delegáti aj v trpezlivom
vysvetľovaní športových noriem, spolupracovali s organizátormi na plnení úloh vyplývajúcich
z noriem a v prípadoch výrazného porušenia noriem oznamovali tieto skutočnosti riadiacemu
orgánu. Delegáti zväzu pri akýchkoľvek zmenách zákonných, alebo športových noriem absolvujú
dôkladné preškolenia a sú pripravení uvádzať ich do praxe. Prvotne ide o trpezlivé vysvetľovanie,
nasleduje pomoc organizátorovi, ale po určitom období už kontrolu plnenia povinností. Tak sa ich
prácou dostáva norma do života a stáva sa pravidlom. Túto cestu po zisteniach kluby akceptujú
a vítajú.
V ďalšom období sa komisia zameria na pokračovanie v aktivite získavania nových delegátov
celoplošne vo futbalovom hnutí. Bude úzko spolupracovať s so všetkými komisiami,  predovšetkým
však s Komisiou pre štadióny a ihriská ktorá pripravila pre ďalšie obdobie projekt Smernica
o infraštruktúre štadiónov 2018. Chce rozvíjať začatú spoluprácu s BM SFZ v oblasti eliminácie
diváckeho násilia na štadiónoch a zlepšovaní organizácie podujatí v oboch súťažiach (FL a II. Liga)
ako aj spolupracovať s riadiacimi orgánmi súťaží v tejto otázke. 
Návrh nominačnej listiny delegátov SFZ na súťažný ročník 2015/16:
Benedikovič Ladislav, Bóc Miroslav, Budáč Marcel, Čaban Dušan, Čan Vladimír, Eperješi Marcel,
Forgon Ján, Chocholouš Jozef, Jasenák Marián, Kiss Ervín, Korman Štefan, Košičár František,
Kovalčík Jozef, Labanc Ján, Lipták Ján, Líška Rudolf, Lônčík Milan, Majsniar Ján, Medovič
Anton, Nagy František, Olšavský Štefan, Panák Ján, Repa Igor, Schneider Miroslav, Švarc Jaroslav,
Tomášová Renáta, Urban Tibor, Vaľko Štefan, Vansa Vladimír, Vorel František      

Delegát mimo výkonu funkcie:
Mertinyák Michal

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie správu o činnosti Komisie delegátov SFZ za jarnú časť
súťažného ročníka 2015/16.



2) VV SFZ schvaľuje návrh nominačnej listiny delegátov SFZ na súťažný ročník 2015/16.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 16: Informácia o vzdaní sa funkcie člena Komisie delegátov SFZ, ustanovovanie
nového člena Komisie delegátov SFZ.  
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi,  ktorý
informoval o písomnom vzdaní sa funkcie člena komisie delegátov SFZ p. Pavla Kuteľa. Zároveň
informoval o návrhu predsedu komisie delegátov SFZ p. Františka Košičára, ktorý navrhol
na uvoľnené miesto ustanoviť p. Jána Majsniara. Menovaného navrhuje za člena komisie, nakoľko
svojou kvalifikáciou a pracovným zaradením spĺňa všetky predpoklady pre jej výkon.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie písomné vzdanie sa funkcie člena komisie delegátov SFZ – p.
Pavla Kuteľa.
2) VV SFZ ustanovuje za nového člena komisie delegátov SFZ p. Jána Majsniara.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 17: Informácia o vzdaní sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu
za SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o písomnom vzdaní sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu za SFZ p.
Ladislava Križana.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie písomné vzdanie sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského
futsalu za SFZ p. Ladislava Križana.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 18: Správa Licenčnej komisie o licenčnom cykle 2014/15.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Privítal na zasadnutí manažéra klubového licenčného
systému p. Milana Vojteka, ktorý predstavil Správu Licenčnej komisie o licenčnom cykle 2014/15.
Predkladanie dokumentácie žiadateľmi o licenciu a jej preverovanie:
Žiadatelia o udelenie licencie musia v termíne stanovenom licenzorom odoslať na preverovanie
dokumentáciu preukazujúcu splnenie požiadaviek všetkých licenčných kritérií.
V podmienkach SFZ je týmto termínom 15.3. roku, v ktorom začína nový ročník súťaží UEFA a FL.
Dokumentácia k záväzkom po splatnosti sa zasiela až 1.4., nakoľko do 31.3. majú kluby možnosť
stanoveným spôsobom vysporiadať záväzky, ktoré vznikli do 31.12. predchádzajúceho roka.
Preverovanie splnenia požiadaviek kritérií bolo potrebné vykonať tak, aby do 28.4.2015 bola
pripravená podkladová správa s odporúčaniami pre rokovanie POLK. 



Dokumentácia z klubov, ktorej kompletnosť po doručení kontroloval M-KLS, bola odoslaná
v stanovenom termíne. Po jej protokolárnom prevzatí odborníkmi LcK pre licenčné kritériá, bolo
zahájené jej preverovanie, ktoré vykonali :

Športové kritériá Ing. Miloslav RICHNÁK a Mgr. Milan SLÁDKOVIČ
Infraštruktúrne kritériá Ing. Ivan DEŽĎ a Mgr. Daniel CHMÚRNY
Personálno-admin. kritériá JUDr. Marián ELEFANT a Ján FAŠUNG
Právne kritériá JUDr. Vladimír BRENČIČ a JUDr. Vincent RECHTORÍK
Finančné kritériá Ing. Peter MICHALÍK a Ing. Andrej ROZVADSKÝ  
 
Rozhodovanie licenčných orgánov SFZ o udelení licencie:
Rozhodovanie o  udelení licencií musí prebiehať na úrovni dvoch samostatných a nezávislých
licenčných orgánov (ďalej len LO). V prípade, že licenciu neudelí POLK, žiadatelia o licenciu majú
možnosť odvolať sa na OOLK.
Činnosť LO bola v  tomto licenčnom cykle pomerne náročná. V prvostupňovom konaní vážne
hrozilo neudelenie licencie aj neskoršiemu víťazovi FL a Slovnaft Cupu – klubu AS Trenčín
a v odvolacom konaní sa po prvý raz stalo, že klub, ktorý z  FL nevypadol, nezískal licenciu
a nebude v nej štartovať v budúcom súťažnom ročníku;  
Klub MFK Košice sa nezmieril s neudelením licencie a po obdržaní rozhodnutia OOLK, začal
verejnosti podsúvať médiám viaceré nepravdivé informácie o  priebehu zasadnutia OOLK,
dôvodoch neudelenia licencie, či údajnom nesúlade platnej smernice SFZ s  UEFA Club Licensning
& Financial Fair Play Regulations;
Z týchto dôvodov reagoval aj SFZ, ktorý na svojom webovom sídle zverejnil úplné znenie
rozhodnutia OOLK, aby tak ozrejmil, že príčinou neudelenia licencie klubu neboli len podlžnosti
voči trom hráčom, ako opakovane informoval médiá a verejnosť majiteľ klubu, ale napr.
aj nevyhovujúce splátkové kalendáre ďalších hráčov, či modifikovaný výrok audítora, týkajúci sa
zachovania nepretržitej činnosti klubu a zverejnený bol aj doklad o tom, že licenčná smernica SFZ
je certifikovaná a obsahovo preverená LA UEFA, ktorá vo februári 2013 písomne potvrdila jej
zhodu so znením licenčnej smernice UEFA vo všetkých jej dôležitých častiach;
Klub podal, v súlade s článkom 21 smernice, aj písomnú sťažnosť na rozhodnutie OOLK gene-
rálnemu sekretárovi SFZ, na ktorú, napriek tomu, že táto bola v  súlade so znením spomínaného
článku, posúdená ako podaná neoprávneným subjektom (podal ju FC VSS Košice, a.s., ktorý nebol
ani žiadateľ, a nie je ani držiteľ licencie) generálny sekretár SFZ písomne a v stanovenej lehote
klubu odpovedal; 
Všetci členovia LO vykonávali v ukončenom licenčnom cykle svoje funkcie oprávnene a v súlade 
s požiadavkami  smernice  a  Licenčného  štandardu SFZ,  o  čom  informuje aj „Správa
o nezávislosti LO SFZ“, ktorá je prílohou tejto správy.
O dodržaní všetkých požiadaviek, opísaných v tejto časti správy, je spracovaná aj ďalšia písomná
dokumentácia, podľa požiadaviek Licenčného štandardu SFZ, vydanie 2013 na priebeh a  riadenie
licenčného konania.
Vyhodnotenie licenčného cyklu a opatrenia do budúcnosti:
Licenzor musí po ukončení každého cyklu udeľovania licencií vykonať jeho interný audit,  získať
spätnú väzbu od futbalových klubov, ktoré absolvovali licenčné konanie, ako aj spätnú väzbu
od členov LA a LO a všetky tieto informácie využiť pre prijatie takých opatrení, ktoré by mohli
skvalitniť nasledujúci licenčný cyklus a celkový chod klubového licenčného systému (ďalej len
KLS).
V príprave na udeľovanie licencií v súťažnom ročníku 2014/15 LA SFZ, okrem svojich základných
povinností, tradične realizovala aj viacero nadštandardných krokov (napr. opakované aktualizácie
špecifikácií licenčnej dokumentácie viacerým klubom, konzultácie ku vkladaniu údajov do UEFA
FFP systému, spracovanie náležitostí podania odvolania pre kluby, spolupráca pri administrácii
vstupu klubov do súťaží UEFA). Napriek tomu sa vyskytli aj problémy, o ktorých je potrebné sa
zmieniť:



Na strane futbalových klubov :
hoci prebehlo už 12 licenčných cyklov, väčšina klubov si stále nezvykla pripravovať licenčnú
dokumentáciu v predstihu a zasielať ju priebežne, ale venuje jej príprave len niekoľko týždňov,
či dokonca dní pred termínom jej predloženia, čo sa následne prejavuje na jej kvalite, najmä
z  hľadiska kompletnosti a výpovednej hodnoty;
niektoré kluby podceňujú účasť požadovaných osôb na licenčnom workshope (prednostne sú
pozývaní ekonomickí / finanční riaditelia klubov a osoby, pripravujúce licenčnú dokumentáciu)
a na tento vysielajú osoby, ktoré sa tejto problematike nevenujú a nepoznajú ju, čo má
za následok, že účastník workshopu problematike nerozumie, nezaujíma sa o ňu a následne
v nedostatočnej miere prenesie potrebné informácie do  klubu (v tejto oblasti zarazil
aj nezáujem klubov DOXXbet ligy – možných postupujúcich do FL 2015/16, keď z 5-tich
pozvaných klubov sa zúčastnil len zástupca MFK Skalica);  
i keď sa situácia mierne zlepšila, autorizované osoby pre UEFA FFP IT systém vo viacerých
kluboch ešte stále nepracujú na potrebnej úrovni, čo neraz vedie k meškaniu v plnení
požadovaných úloh, ktoré následne musí operatívne riešiť najmä p. Rozvadský (autorizovaná
osoba LA SFZ), v prípadnej spolupráci s p. Vojtekom (M-KLS). 

Na strane LA SFZ :
kolidovanie termínu konferencie SFZ (20.3.) a veľkonočných sviatkov (3. – 6.4.) s termínmi

predkladania dokumentácie klubov (15.3. a 1.4.), nakoľko do organizácie konferencie SFZ bolo
aktívne zapojených aj niekoľko členov LcK (najmä pp. Fašung a Vojtek) a väčšina dokumentácie,
zaslanej klubmi po 1.4., bola LcK doručená až po veľkonočných sviatkoch, čím prišlo k  strate času
cca 5-6 dní, ktorý mohol byť venovaný jej preverovaniu.

Záver:
Ukončené licenčný cyklus bol považovaný z viacerých aspektov za doteraz najťažší. Na takéto
posúdenie najviac vplýva zlá finančná situácia viacerých klubov a skutočnosti, ktoré sa v tomto
licenčnom konaní udiali vôbec prvý raz v jeho 12 ročnej histórii. 
Veľa klubov za finančný rok 2014 vykázalo pomerne vysoké a opakované hospodárske straty
(Dunajská Streda, Ružomberok, Banská Bystrica, Košice, ale aj Myjava a Žilina, u   ktorých to
v minulosti nebývalo zvykom). Len minimum klubov dosiahlo zisk, vo väčšine prípadov len
symbolický (Podbrezová, Trenčín, Zlaté Moravce). Zaujímavejší plusový HV sa podarilo dosiahnuť
len Slovanu Bratislava a Spartaku Trnava.  
Väčšina klubov má záporné vlastné imanie, porušuje finančné indikátory, v správach audítorov
viacerých klubov bolo identifikované zdôraznenie skutočnosti, poukazujúce priamo na obavu
o zachovanie nepretržitej činnosti klubu, ako akciovej spoločnosti. Je preto viac ako nutné, aby
kluby začali okamžite prijímať ďalšie opatrenia na reguláciu svojich výdavkov, resp. na účinnejšie
napĺňanie príjmových položiek svojich rozpočtov. 
Vďaka dôslednej práci LcK a komunikácii s klubmi, sa v niekoľkých prípadoch podarilo predísť
situácii, ktorá by v zmysle ustanovení klubového licenčného systému musela viesť k neudeleniu
licencie (Senica, Trenčín, Ružomberok) a zdôrazňujeme aj skutočnosť, že v rámci licenčného
konania bolo klubmi opäť vysporiadaných viacero záväzkov voči hráčom, zamestnancom, iným
klubom, resp. sociálnym a daňovým úradom, ktoré by zrejme v inej situácii, ako pri hrozbe
neudelenia licencie, neriešili.  
Prvý raz v histórii licenčného konania sa stalo, že na základe identifikácie neriešených záväzkov
po splatnosti, klub, ktorý si športovým výsledkom zachoval právo hrať najvyššiu súťaž, bol z nej
vyradený, nakoľko nezískal licenciu (prípad MFK Košice podrobnejšie opisujeme v inej časti tejto
správy). Stalo sa tak vďaka dôslednej práci LcK pri preverovaní finančnej dokumentácie klubu
a korektným rozhodnutiam oboch LO, ktoré sa stotožnili so zisteniami a odporúčaniami LcK.
Teší nás, že toto neľahké rozhodnutie OOLK bolo vo väčšine reakcií médií, či verejnosti vnímané
skôr pozitívne, dokonca ako prelomové, aj keď reakcia klubu bola, samozrejme, opačná.



Prípad FK Senica je opísaný v komentári k časti II. tejto správy. 
Už po niekoľkýkrát zdôrazňujeme, že LcK preveruje len dokumentáciu, ktorú sú kluby povinné
predložiť, v zmysle ustanovení KLS, pričom oprávnené orgány klubu prehlasujú, že dokumentácia
je kompletná a pravá.
Platné ustanovenia KLS zatiaľ napr. vôbec neriešia záväzky klubov voči dodávateľom tovarov
alebo poskytovateľom služieb. Aj z  týchto dôvodov sme v tomto licenčnom cykle neriešili podnety,
ktoré LcK od takýchto osôb alebo subjektov obdržala, o čom ich však vždy písomne informovala.
Napriek vyššie uvedenému a viac-menej negatívnemu záverečnému hodnoteniu nás teší, že sa už
naplno rozbehol projekt výstavby, modernizácie a rekonštrukcie 21 futbalových štadiónov
na Slovensku, ktorého viditeľné a hmatateľné výsledky sa už prejavujú na štadiónoch v  Myjave,
Senici, Trnave, Podbrezovej, Ružomberku, Zlatých Moravciach, ale aj v NTC Poprad.
Taktiež nás teší, že ešte stále máme kluby, ktoré pravidelne získavajú licenciu už v prvostupňovom
konaní (Slovan Bratislava, Senica, Zlaté Moravce, Žilina) a ktoré sa solídne dokážu vysporiadať
najmä s požiadavkami finančných kritérií, ktoré u väčšiny ostatných klubov predstavujú takmer
neprekonateľnú prekážku na ceste za udelením licencie. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie správu Licenčnej komisie o licenčnom cykle 2014/15.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 19: Správa o nezávislosti licenčných orgánov SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Znovu privítal na zasadnutí manažéra klubového
licenčného systému p. Milana Vojteka, ktorý predstavil Správu o nezávislosti licenčných orgánov
SFZ.
V  súlade s  ustanoveniami Smernice klubového licenčného systému SFZ, vydanie 2012
a Licenčného štandardu SFZ, vydanie 2013, sú všetci členovia  licenčných orgánov a  licenčnej
administratívy SFZ povinní písomne potvrdiť svoju nezávislosť voči futbalovým klubom,
žiadajúcim o udelenie licencie pre príslušný ročník klubových súťaží UEFA a najvyššej domácej
súťaže mužov (v súčasnosti Fortuna liga).

Všetci členovia Prvostupňového orgánu licenčného konania SFZ (ďalej len POLK) podpísali
„Prehlásenia o nezávislosti“, ktoré sú archivované v  ich personálnych zložkách. V licenčnom cykle
2014/15 a  pri udeľovaní licencií na licenčnú sezónu 2015/16, tak svoje funkcie vykonávali
oprávnene a v súlade s požiadavkami základných predpisov klubového licenčného systému.

V ukončenom licenčnom cykle bol do licenčného konania zainteresovaný aj Odvolací orgán
licenčného konania SFZ (ďalej len OOLK), ktorý dňa 22.5.2015 prerokoval odvolanie klubu MFK
Košice, ktorému nebola udelená licencia v prvostupňovom konaní.   

„Prehlásenia o  nezávislosti“ podpísali aj všetci členovia OOLK. Prehlásenia sú archivované v  ich
personálnych zložkách. V licenčnom cykle 2014/15 a pri udeľovaní licencií na licenčnú sezónu
2015/16, tak svoje funkcie vykonávali oprávnene a v súlade s požiadavkami základných predpisov
klubového licenčného systému.

Prehlásenia o nezávislosti podpísali aj všetci členovia licenčnej komisie a licenčnej administratívy
SFZ, aby mohli riadne plniť delegované úlohy v  procese udeľovania licencií pre vstup
do klubových  súťaží UEFA a Fortuna ligy súťažného ročníka 2015/16.

Štruktúra licenčných orgánov SFZ:

Prvostupňový orgán licenčného konania je nezávislý štvorčlenný orgán, ktorého predsedu volí



konferencia SFZ a členov ustanovuje VV SFZ. Jeho personálne zloženie je uvedené v zázname
o kontrole nezávislosti členov licenčných orgánov.   

Odvolací orgán licenčného konania je nezávislý štvorčlenný orgán, ktorého predsedu volí
konferencia SFZ a  členov ustanovuje VV SFZ. Jeho personálne zloženie je uvedené v zázname
o kontrole nezávislosti členov licenčných orgánov.  

Zloženie licenčnej komisie SFZ:

predseda p. Juraj OBLOŽINSKÝ

odborníci pre personálno-administratívne kritériá pp. Marián ELEFANT a Ján FAŠUNG

odborníci pre finančné kritériá pp. Peter MICHALÍK a Andrej ROZVADSKÝ

odborníci pre infraštruktúrne kritériá pp. Ivan DEŽĎ a Daniel CHMÚRNY

odborníci pre právne kritériá pp.Vladimír BRENČIČ a Vincent 
RECHTORÍK

odborníci športové kritériá pp. Miloslav RICHNÁK a Milan 
SLÁDKOVIČ

Ostatní členovia licenčnej administratívy SFZ:

V súlade s  požiadavkami UEFA a Licenčného štandardu SFZ, oblasť klubového licenčného
systému v podmienkach SFZ voči UEFA zastrešuje generálny sekretár SFZ p. Jozef  KLIMENT
(v terminológii UEFA Senior Manager) a funkciu manažéra klubového licenčného systému SFZ
(Licensing Manager) vykonáva p. Milan VOJTEK, ktorý súčasne zastáva aj funkciu tajomníka
licenčnej komisie SFZ. V rámci externej komunikácie s  elektronickými a printovými médiami, ale
aj v rámci internej komunikácie s  licenčnou administratívou SFZ spolupracuje hovorca SFZ,
ktorým je p. Juraj ČURNÝ (Media Manager).

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie správu o nezávislosti licenčných orgánov SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 20: Informácia o doručení sťažnosti na Rozhodnutie Odvolacieho orgánu licenčného
konania.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o sťažnosti na rozhodnutie Odvolacieho orgánu licenčného konania (ďalej len OOLK),
doručenej na sekretariát SFZ dňa 9.6.2015. Sťažnosť zaslal predseda predstavenstva FC VVS
Košice, a.s. p. Blažej Podolák. SFZ zaujal k sťažnosti toto stanovisko: 
1 . Článok 21 Smernice klubového licenčného systému SFZ (ďalej len smernica), podľa ktorého
bola podaná sťažnosť, pojednáva o sťažnosti, týkajúcej sa procesu a priebehu licenčného konania,
ale nie jeho výsledku, z pohľadu rozhodnutí, prijatých licenčnými orgánmi SFZ. Tieto patria
výhradne do ich právomoci, nakoľko sú nezávislé od ostatných orgánov SFZ.
Generálny sekretár SFZ teda môže preskúmať, či sa voči sťažovateľovi postupovalo riadne
a v termínoch, stanovených pre licenčné konanie, napr. aj v súvislosti s podaným odvolaním. Tak sa
aj udialo a v tejto oblasti neboli zistené žiadne pochybenia licenčnej administratívy a  licenčných
orgánov SFZ.
Podanú sťažnosť však nie je možné vnímať ako mimoriadny opravný prostriedok, ktorým sa
dovolávate zrušenia rozhodnutia licenčného orgánu SFZ, ktoré je v     prípade OOLK konečné
a nemôže byť voči nemu podaný opravný prostriedok na žiadny iný orgán SFZ, teda ani



na konferenciu, či výkonný výbor SFZ. 
2. Organizácia rokovania licenčného orgánu spadá plne do právomoci jeho predsedu. K námietke
voči prítomnosti Ing. Obložinského počas celého zasadnutia OOLK bolo uvedené, že predseda
POLK bol na zasadnutie OOLK oficiálne prizvaný, kvôli detailnému objasneniu všetkých dôvodov,
pre ktoré POLK rozhodol MFK Košice licenciu neudeliť. Zástupcovia klubu sedeli pred zasadacou
miestnosťou, takže museli vidieť, že predseda POLK ju opustil pred hlasovaním OOLK
a ukončením zasadnutia.
Aj samotný predseda OOLK sa vo svojom písomnom stanovisku dôrazne ohradil voči tvrdeniu, že
prítomnosť Ing. Obložinského počas celého priebehu zasadnutia OOLK mohla, či dokonca
ovplyvnila jeho rozhodnutie, čím bola porušená zásada nestranného a spravodlivého konania OOLK
voči žiadateľovi o licenciu.
Toto tvrdenie SFZ považuje za nekorektné a účelové, nakoľko je známe, že keď bol pred rokom
klub v obdobnej situácii, ale licenciu v   odvolacom konaní získal, voči prítomnosti predsedu POLK
na rokovaní OOLK nikto z prítomných zástupcov klubu nenamietal. 
Za zamyslenie sa skôr stojí, prečo nebol MFK Košice v   rokoch 2010-2015 schopný ani raz získať
licenciu už v   prvostupňovom konaní a vždy musel byť riešený až OOLK.
Manažér klubového licenčného systému (KLS) PaedDr. Vojtek, bol na zasadnutí prítomný
z dôvodu, že mu to priamo ukladá popis jeho pracovnej činnosti.
Ako manažér KLS totiž pripravuje pre licenčné orgány podklady a  z  ich zasadnutí vyhotovuje aj
písomnú agendu, požadovanú pri každoročných auditoch licenčnej administratívy SFZ,
vykonávaných z poverenia UEFA. Je samozrejmé, že obaja nemali na zasadnutí OOLK právo
hlasovať.
3. Článok 60, ktorého legislatívnej úpravy a jednoznačného výkladu sa sťažnosť dožaduje je úplne
jednoznačný a spolu s prílohou 4 smernice úplne jasne a   zreteľne definuje záväzok po splatnosti
a aj termíny, kedy je takýto záväzok vzhľadom na začiatok novej licenčnej sezóny potrebné
vysporiadať. Táto definícia je v úplnej zhode so znením licenčnej smernice UEFA (UEFA Club
Licensing & Financial Fair Play Regulations) a hoci by podľa výkladu klubu z Košíc zrejme naozaj
klubom poskytol dlhšiu lehotu na splácanie ich záväzkov, SFZ nezdieľa názor, že by súčasné znenie
tohto článku bolo nejednoznačné, či dokonca zmätočné a mohlo viesť k  tzv. „obchodnému“
postupovaniu z nižších do vyšších súťaží“.
Je známe, že v predložených dohodách klubu s hráčmi o zaplatení pohľadávok boli tieto
vyčísľované k 31.12.2014, z čoho je zrejmé, že klub úplne správne pochopil definíciu záväzku
po splatnosti a lehoty na vysporiadanie, len niektoré z nich včas a požadovaným spôsobom
nevysporiadal.
4. Pri zverejnení informácie, že klub má ďalších 28 splátkových kalendárov, neboli zverejnené
mená hráčov, ani čiastky, ktoré im klub má vyplatiť. Na rozdiel od tvrdenia v sťažnosti, že to bol
dôvod neudelenia licencie, rozhodnutie OOLK, v plnom znení zverejnené dňa 26.5.2015
na webstránke SFZ, uvádza niečo iné: citujem: „Ďalšími hrozbami pre zachovanie činnosti klubu
v licenčnej sezóne 2015/2016, ktoré však pri tomto rozhodovaní OOLK ešte neboli brané do úvahy,
je 28 splátkových kalendárov voči hráčom, splatných v plnej výške k 15.7.2015 ....“
Tento počin sa nedá považovať za niečo, čím by sa klubu uškodilo alebo by bolo porušením
princípu rovnakého prístupu ku každému žiadateľovi o licenciu. 
V zmysle vyššie uvedeného, nie je teda ani dôvod na zverejnenie počtov splátkových kalendárov
všetkých ostatných žiadateľov o licenciu pre súťažný ročník 2015/16 v Úradnej správe SFZ, ako
bolo požiadané v sťažnosti košického klubu.
5 . Podľa vyjadrení osôb, prítomných na zasadnutí OOLK, dňa 22.5.2015 t.r., nie je pravdou, že
klubu nebolo umožnené ihneď vyplatiť hráčov Bašistu, Nováka a  Korijkova, na vyplatenie ktorých
mal klub údajne už pripravené finančné prostriedky, čo bolo v sťažnosti hodnotené ako citujem:
„účelový a likvidačný postup OOLK“. 
Podľa vyjadrení týchto osôb pravdou je, že hoci ste pripustili, že klub by uvedených hráčov mohol
ihneď vyplatiť, neurobí to z dôvodu, že by to bolo neférové voči tým hráčom, ktorí pristúpili
na podpísanie splátkových kalendárov. Dotaz predsedu OOLK na možnosť vyplatenia týchto hráčov



o mesiac skôr Košice jednoznačne odmietli.
Na záver bolo uvedené, že FC VSS Košice, a.s. nebol v zmysle platnej Smernice klubového
licenčného systému SFZ, čl. 21 oprávnený podať sťažnosť voči rozhodnutiu OOLK, nakoľko túto
má právo podať len žiadateľ alebo držiteľ licencie. FC VSS Košice, a.s. v  čase podania sťažnosti
(8.6.2015) nebol žiadateľom o udelenie licencie a nakoľko licenčné konanie – udeľovanie licencií
pre súťaže UEFA a Fortuna ligu súťažného ročníka 2015/2016 skončilo dňa 29.5.2015 odoslaním
protokolu s rozhodnutiami licenčných orgánov SFZ na UEFA. V čase odoslania sťažnosti klub
nebol ani držiteľom licencie, nakoľko táto mu v spomínanom licenčnom konaní nebola udelená
a platnosť licencie MFK Košice na licenčnú sezónu 2014/2015 skončila 31.5.2015. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o doručení sťažnosti na Rozhodnutie Odvolacieho
orgánu licenčného konania.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 21: Schvaľovanie návrhu manuálu Slovnaft Cupu pre súťažný ročník 2015/16
(vrátane odmien za umiestnenie).
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh manuálu Slovnaft Cup pre súťažný ročník 2015/16 (vrátane odmien za
umiestnenie).
Zmena hracieho modelu súťaže v ročníku 2014/2015 priniesla očakávané oživenie tejto súťaže,
pričom jej vyvrcholením bolo finále organizované v NTC Poprad. Spoločnosť Slovnaft naďalej
pokračuje v spolupráci so SFZ, preto bolo navrhnuté odsúhlasiť manuál Slovnaft Cupu,
ako aj výšku odmien pre súťažný ročník 2015/2016 rovnako ako pre súťažný ročník 2014/2015.
V rámci diskusie k tomuto bodu bolo za účelom zatraktívnenia súťaže zároveň navrhnuté, aby
v prípade nenaplnenia plného počtu účastníkov SC v 1. kole v súťažnom ročníku 2015/2016
odsúhlasil VV SFZ možnosť doplnenia počtu účastníkov súťaže z V. líg, ktorých by nominoval
príslušný RFZ v počte stanovenom ŠTK SFZ. Tento návrh členovia VV SFZ akceptovali. 
Odmeny:
Futbalové kluby, ktoré sa prebojujú minimálne do semifinále SC obdržia vypísanú finančnú
odmenu nasledovne: 
Víťaz  - 50.000 €
Porazený finalista - 20.000 €
Porazení semifinalisti - 2 x 5.000 € 

Futbalový klub pôsobiaci v regionálnych majstrovských futbalových súťažiach, t.j. v súťažiach
riadených RFZ, ktorý dosiahne najlepšie umiestnenie v SC, obdrží vypísanú finančnú odmenu
vo výške 3.000 €. Pokiaľ dosiahne najlepšie umiestnenie viac ako jeden futbalový klub, rozhodne sa
o získaní takto vypísanej finančnej odmeny na základe kritérií stanovených Rozpisom slovenských
republikových súťaží vo futbale 2015/2016. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh manuálu Slovnaft Cupu pre súťažný ročník 2015/16 (vrátane
odmien za umiestnenie).
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 22: Schvaľovanie návrhu na prijatie za riadnych členov SFZ, schvaľovanie návrhu
na právno-organizačné zmeny v kluboch.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na prijatie za riadnych členov SFZ, schvaľovanie návrhu na právno-organizačné
zmeny v kluboch. 
V zmysle čl. 52 písm. ee) stanov SFZ výkonný výbor rozhoduje o prijatí nových riadnych členov
po predložení všetkých podkladov podľa čl. 28, ods. 5 stanov SFZ.
SFZ boli doručené písomné žiadosti týchto subjektov o prijatie za riadnych členov SFZ: 
1. Športový klub Olympia pri Športovom gymnáziu Košice
2. Športový klub 1923 Gabčíkovo – Sportegyesület 1923 Bős 
3. Sport Ladies Club Banská Bystrica
4. FKK Limbach 2015
5. FC Ružinov Bratislava (občianske združenie)
6. AFK DHL Bratislava
Žiadosti vyššie uvedených futbalových klubov spĺňajú požiadavky podľa čl. 28 ods. 5 stanov SFZ.

V zmysle Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch, čl. 2, písmeno b), ii) požiadali
o zlúčenie futbalové kluby OFK Spišská Teplica a FC Spišská Teplica L.D.,  pričom nástupníckym
klubom bude FC Spišská Teplica L.D. 
V zmysle Smernice o právno-organizačných zmenách v kluboch, čl. 11, ods. 2, rozhoduje VV SFZ
o organizačno-právnych zmenách v kluboch aj v prípadoch hodných zreteľa, najmä ak je to
v záujme zachovania a rozvoja mládežníckeho futbalu. V zmysle čl. 11, odseku 4, boli matrike SFZ
doručené podklady o prevzatí záväzkov zo športovej činnosti (písmeno a), pohľadávok zo športovej
činnosti (písmeno b), práv zo športovej činnosti (písmeno c) a povinností zo športovej činnosti
(písmeno d) medzi futbalovými klubmi FC Ružinov Bratislava (obchodná spoločnosť) ako subjekt
odstupujúci práva a povinnosti a FC Ružinov Bratislava (občianske združenie) ako subjekt
nadobúdajúci práva a povinnosti. 
Matrika SFZ odporučila VV SFZ predkladané návrhy schváliť.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na prijatie Športový klub Olympia pri Športovom gymnáziu
Košice, Športový klub 1923 Gabčíkovo Sportegyesület 1923 Bős, Sport Ladies Club Banská
Bystrica, FKK Limbach 2015, FC Ružinov Bratislava (občianské združenie) a AFK DHL
Bratislava za riadnych členov SFZ.
2) VV SFZ schvaľuje zlúčenie futbalových klubov OFK Spišská Teplica a FC Spišská Teplica
L.D., pričom nástupníckym klubom bude FC Spišská Teplica L.D.
3) VV SFZ schvaľuje prevzatie záväzkov, pohľadávok, práv a povinností medzi futbalovými
klubmi FC Ružinov Bratislava (obchodná spoločnosť) a FC Ružinov Bratislava (občianske
združenie).
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0

K bodu 23: Informácia o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za obdobie apríl-
jún 2015.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR za obdobie apríl-jún 2015.





Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR
za obdobie apríl-jún 2015.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.



K bodu 24: Stanovisko Technického úseku SFZ k súčasnej štruktúre a pravidlám v súťažiach
mládeže.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
informoval o stanovisku Technického úseku SFZ k súčasnej štruktúre a pravidlám v súťažiach
mládeže. Na predchádzajúcom zasadnutí VV SFZ bol predložený návrh na rozšírenie počtu
družstiev v žiackej súťaži II. ligy Západ zo súčasného stavu 14 na 16 družstiev. Cieľom uvedeného
návrhu malo byť zabezpečenie parity žiackych súťaží.
Prezident SFZ Ján Kováčik vtedy vystúpil k tomuto bodu s tým, že požiadal predkladateľa, aby bola
najskôr technickým úsekom SFZ vypracovaná analýza dopadov, ktoré by toto rozhodnutie prinieslo.
Analýza Technického úseku SFZ:
Na základe dlhodobej analýzy, prieskumu, širokej diskusie klubových funkcionárov a trénerov bola
dňa 06.11.2012 na zasadnutí VV SFZ schválená Smernica o licenčnom systéme mládeže SFZ
aj s prílohami, ktorá priamo súvisí so štruktúrou a pravidlami súťaží mládeže na Slovensku,
korešponduje aj s Licenčným systémom pre seniorský futbal na Slovensku. Pred predložením
návrhu sa mali možnosť všetky futbalové kluby so štatútom ÚTM vyjadriť sa k štruktúre
mládežníckych súťaží, pričom pri konečnom návrhu sa prihliadalo najmä na stanoviská futbalových
klubov. 
Licenčný systém mládeže SFZ a štruktúra mládežníckych súťaží – zdôvodnenie: 

Počet ÚTM: 14 FK 

Počet Grassroots: 20 FK 

Súťaže dorastu (len FK s licenciou ÚTM – 14 FK): 

I. LSD U19 – samostatne celoslovenská súťaž
I. LMD U17 + U16 – dvojička celoslovenská súťaž 

Súťaže žiakov (FK s licenciou ÚTM a Grassroots – 34 FK): 

I. LSŽ U15 + U14 – dvojička v troch skupinách:
západ – 14 FK (BFZ+ZsFZ), stred – 10 FK (SsFZ), východ – 10 FK (VsFZ) 

I. LMŽ U13 + U12 – dvojička v troch skupinách:
západ – 14 FK (BFZ+ZsFZ), stred – 10 FK (SsFZ), východ – 10 FK (VsFZ) 

Najvyššie súťaže mládeže vo vekových kategóriách dorastu a žiakov riadi SFZ. Veľmi úzko súvisia
s licenčným systémom mládeže SFZ (ÚTM a Grassroots). Účasť v najvyšších súťažiach mládeže
SFZ je podmienená splnením podmienok licenčného systému mládeže SFZ a podmienečným
udelením licencie mládeže SFZ. Licenciu mládeže SFZ môže získať iba účastník najvyššej súťaže
mládeže alebo víťaz druhej ligy. V praxi to znamená, že na udelenie licencie mládeže SFZ a účasť
v najvyššej súťaži mládeže je potrebné splniť licenčné kritériá a športové kritérium (umiestnenie
v súťaži). Zároveň sa SFZ zaväzuje finančné podporiť FK s licenciou ÚTM čiastkou 34.000,- Eur na
jeden súťažný ročník (10. 000,- Eur na činnosť a 24.000,- na 3 trénerov a športového riaditeľa
mládeže) a čiastkou 6. 500,- Eur kluby s Grassroots licenciou (3.500,- Eur na činnosť a 3.000,- Eur
na 1 trénera U15). Objem finančných prostriedkov je nemenný a nastavený na tento počet
klubov, pričom sa musí vychádzať z rozpočtu určeného MŠ SR. Z tohto dôvodu, v prípade
navýšenia počtu klubov s licenciou ÚTM a s licenciou Grassroots musí prísť k prerozdeleniu,
a tým aj k zníženiu finančnej podpory jednotlivých klubov (rovnaký objem finančných prostriedkov
bude rozdelený medzi väčší počet FK). 

Klady súčasného systému: 

1. Splnením podmienok licenčného systému mládeže SFZ sa vytvára predpoklad
na zabezpečenie minimálneho štandardu a podmienok pre prípravu a rozvoj talentovaných
hráčov  pripravovaných v kluboch pre vrcholový futbal a štátnu reprezentáciu Slovenska. 

2. Licenčný systém mládeže SFZ zabezpečuje aj tzv. futbalovú pyramídu (podporou 20 FK



Grassroots a 14 FK ÚTM širšia základňa a užšia špička). 

3. Počet družstiev v jednotlivých súťažiach:
• U19, U17, U16 – 14 družstiev. 

Ide o celoslovenské súťaže, počet družstiev a tým aj zápasov zaručuje kvalitnú zápasovú
konfrontáciu a zároveň aj potrebný počet zápasov. Pri dodržaní termínovej listiny sa hrá len
cez víkendy, čo je kladom pre hráčov, pretože nevynechávajú školské povinnosti. Zároveň je
poskytnutý priestor klubom na kvalitnú medzinárodnú konfrontáciu a priestor
na prestávku v súťaži v prípade medzištátnych stretnutí UEFA na mládežníckej úrovni.
Kategória U17 a U16 vystupuje ako dvojička z dôvodu ekonomických nákladov FK,
kategória U19 je vrchol mládežníckej pyramídy, v mnohých FK pôsobia v tejto kategórii
hráči so zmluvami a takto by sa k najtalentovanejším hráčom malo aj pristupovať. V praxi to
znamená, že by FK mali pri dlhších vzdialenostiach cesty za súperom mali vycestovať deň
vopred so zabezpečením ubytovania a stravy pre hráčov. Návrh na rozšírenie súťaže,
prípadne na vytvorenie inej štruktúry dvojičiek neodporúčame z dôvodov zvýšenia
ekonomického zaťaženia FK pri rozšírení súťaže. V súčasnosti FK vo väčšine prípadov pri
väčších vzdialenostiach dopravy k súperovi aj z ekonomických dôvodov vycestujú v deň
zápasu, čo pre hráčov nie je zo športového hľadiska (podávanie kvalitných výkonov)
a aj zhľadiska fyzickej a psychickej záťaže vhodné. Z tohto dôvodu neodporúčame už
na vrchole žiackeho veku vytvoriť celoslovenskú súťaž, pretože v tomto prípade by
ekonomické náklady boli pre FK ešte vyššie a pre 14 – 15 ročného chlapca to nie sú vhodné
podmienky pre jeho komplexný rozvoj a vývoj v období puberty a dospievania. 

• U15, U14, U13, U12 – dvojičkové súťaže U15+U14, U13+U12 v troch skupinách. V skupine
východ je počet družstiev v týchto súťažiach 10, čo zabezpečuje aj kvalitnú zápasovú konfrontáciu
aj možnosť hráčov z ÚTM konfrontovať sa aj s hráčmi z menších FK a naopak. V skupine stred je
totožná situácia ako v skupine východ. Nadstavbová časť, v ktorej sa stretávajú najlepšie 4 družstvá
zo skupiny stred a východ, zabezpečuje taktiež kvalitnú zápasovú konfrontáciu v týchto vekových
kategóriách. Počet zápasov pri tomto modeli poskytuje priestor FK, aby si mohli zabezpečiť
aj medzinárodné stretnutia a turnaje. Pri dodržiavaní termínovej listiny sú súťažné stretnutia
plánované na víkendy, čo zase umožňuje hráčom nevynechávať školské povinnosti. V skupine
západ je situácia iná, kde vsúťaži pôsobia aj družstvá z Bratislavy. Skupina západ má 14 účastníkov
a hrá sa dvojkolovo každý s každým doma - vonku. V Bratislavskom regióne je situácia
s futbalovými klubmi zložitá a v súčasnosti pri BFZ nie je možné vytvoriť samostatnú súťaž
s počtom družstiev 10, ktorá by zabezpečila pre FK, s pridelením ÚTM a Grassroors, kvalitnú
zápasovú konfrontáciu v týchto vekových kategóriách. V prospech rozvoja futbalu pre BFZ,
ale aj ZsFZ, je preto vhodné pripojenie najlepších FK z Bratislavského regiónu ku skupine západ.
Zvýšením počtu účastníkov (nad 14) v tejto skupine by prišlo k potrebe navýšenia finančných
prostriedkov, a to z dôvodu vyššieho počtu FK s licenciou Grassroots (prípadne kráteniu finančnej
podpory FK, ktoré liceniu mládeže SFZ už získali), alebo k narušeniu celého licenčného systému
mládeže SFZ v prípade, ak by FK, o ktoré by bola súťaž rozšírená, by hrali v súťaži bez licencie.
Zároveň by mohlo dôjsť aj k požiadavkám ostatných regionálnych zväzov na rozšírenie ich skupín.
Prípadné vytvorenie celoslovenskej súťaže U15 by úplne narušilo licenčný systém mládeže SFZ
a z dôvodov uvedených pri kategórii dorastu, nie je zaručené, že je to na prospech 15 ročných
chlapcov. V kategórii prípraviek a žiakov je najdôležitejšou súčasťou športovej prípravy hráča
tréningový proces doplnený o zápasovú konfrontáciu. Až v dorasteneckej kategórii (najmä starší
dorast) sa stáva vyvrcholením športovej prípravy zápas. Pre hráča v kategóriách žiakov
a prípraviek, aj z tohto dôvodu neodporúčame akékoľvek zmeny smerujúce k oddeleniu
„vrcholového“ mládežníckeho futbalu od „amatérskeho“. Každý, aj ten najtalentovanejší hráč si
potrebuje svoje osvojené technické a pohybové zručnosti získané v tréningu vyskúšať aj v zápase
a skôr si ich vyskúša so „slabším“ súperom, ako keby hral len a len zápasy s ťažkými súpermi. Preto
je potrebné rovnomerne vyvážiť v týchto kategóriách kvalitu súperov (a tým aj zápasov), čo súčasný
model podľa nášho názoru a skúseností plne zabezpečuje. 



4. Úpravou pravidiel v kategóriách U8–U13 sú sledované 4 hlavné ciele: 

• menšie ihrisko – hracia plocha, 

• menší počet hráčov, 

• väčší počet kontaktov s loptou na každého hráča, 

• viac herných situácií 1:1

Filozofia väčšiny futbalových asociácií v Európe v týchto vekových kategóriách je totožná.
Vo väčšine krajín sa hrá do vekovej kategórie U13 na zmenšenom ihrisku a s menším
počtom hráčov. Každá asociácia má ale svoju predstavu, preto môže byť rozdielna orientácia
ihriska, jeho rozmery, ale aj počet hráčov. Model, ktorý je uplatňovaný na Slovensku toto
všetko obsiahol a zároveň je jeho zámerom, aby malo zápasovú prax čo najviac hráčov, čo
model, kde sa hrá súčasne na dvoch ihriskách zabzpečuje. Orientácia ihriska na šírku ihriska
nie je takisto pre rozvoj hráčov podstatná, pretože po dovŕšenia seniorského veku má ešte
dosť času na adaptáciu na hru na celé ihrisko. Cieľom v športovej príprave mládeže je
vychovávať nadpriemerné individuality a nie priemerné kolektívy. 

5. Kladom, súčasne ale aj záporom, sú prípadné barážové stretnutia o postup, resp. udržanie sa
v najvyšších mládežníckych súťažiach. FK, ktoré majú licenciu mládeže SFZ majú prostredníctvom
baráže určitú „ochranu“ („opravnú možnosť“), kde sa aj v prípade nevydareného súťažného ročníka
môžu v súťaži udržať a kontinuálna práca s mládežou v týchto FK nebude narušená. Nie je to
ideálne riešenie, ale je to určitý kompromis medzi uzavretou súťažou na dlhšie obdobie ako jeden
súťažný ročník apriamym zostupom. K barážovým stretnutiam, ale nemusí prísť každý rok, keďže
nemusia všetky FK splniť podmienky licenčného systému mládeže SFZ. Tlak na nutnosť
dosahovania výsledkov je aj pri tomto modeli kladený len na dve vekové kategórie U19 a U15.
Umiestnenie týchto družstiev rozhoduje o zaradení všetkých dorasteneckých družstiev (U19)
a všetkých žiackych družstiev (U15) v najvyšších súťažiach mládeže toho ktorého klubu. Najmä
v kategórii U19 je to prirodzené a akceptovateľné, pretože hráči prechádzajú do kategórie seniorov,
kde je tlak na výsledky už rozhodujúci. Zároveň však je v kategórii U15 ako v jedinej žiackej
kategórii organizovaný finálový turnaj o „Majstra“ SR. 

Zápory súčasného systému: 

1. Záporom súčasného systému sú barážové zápasy (spomenuté v texte vyššie) najmä
u kategórie U15, kde by tlak na výsledok nemal byť rozhodujúci. Týka sa to však malého
počtu klubov, ktoré hrajú o záchranu, alebo o postup. 

2. Ďalším záporom môže byť skutočnosť, že pre FK pôsobiace v nižších súťažiach je pomerne
náročné dostať sa do najvyššej súťaže. 

3. Systém baráže o postup / zotrvanie v žiackej kategórii U15 v skupine západ nie je ideálny.
Víťaz regionálnej žiackej súťaže musí odohrať k postupu do I. žiackej ligy až dve barážové
stretnutia. 

Zhrnutie: 

Licenčný systém mládeže, štruktúra a hrací systém súťaží mládeže sú v súčasnej dobe vyhovujúci.
V praxi funguje ešte len dva súťažné ročníky a nevidíme potrebu opäť meniť štruktúru súťaží
mládeže, prípadne podmienky na získanie licencie mládeže. Pre dlhodobú športovú prípravu
mladých hráčov a ich výkonnostný rast je potrebný najmä kvalitný tréningový proces a stabilita
súťaží, preto TÚ SFZ odporúča v súčasnosti nezasahovať do štruktúry mládežmníckych súťaží
a licenčného systému mládeže. Na vyhodnotenie každej zmeny je potrebné dlhšie obdobie (min. 5
rokov). Zároveň musí byť každá zmena do štruktúry súťaží (aj licenčných podmienok) zverejnená
pred začiatkom súťažného ročníka, ktorý predchádza súťažnému ročníku, kedy je táto zmena
plánovaná (t.j. rok vopred). 



Záverečné stanovisko Technického úseku SFZ: 

Technický úsek SFZ NEODPORÚČA meniť súčasne platný licenčný systém mládeže ani štruktúru
mládežníckych súťaží na minimálne tri najbližšie súťažné ročníky, počnúc novým súťažným
ročníkom 2015/2016. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
1) VV SFZ berie na vedomie stanovisko Technického úseku SFZ k súčasnej štruktúre
a pravidlám v súťažiach mládeže.
2) VV SFZ ukladá Technickému úseku SFZ a ŠTK SFZ upraviť štruktúru žiackych súťaží
tak, aby víťazi II. ligy skupiny Západ a II. ligy skupiny Bratislava postupovali priamo do I.
ligy skupiny Západ (za podmienky splnenia licenčného systému Grassroots), na druhej
strane posledné dve družstvá I. ligy skupiny Západ musia zostúpiť nižšie do svojich
regionálnych súťaží.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 25: Informácia o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi
zasadnutiami.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo právnemu expertovi a projektovému
manažérovi SFZ Jaroslavovi Rybánskemu, ktorý informoval o výsledkoch hlasovania per rollam
v období medzi riadnymi zasadnutiami.
V období medzi riadnymi zasadnutiami sa uskutočnilo jedno hlasovanie per rollam vo viacerých
otázkach, konkrétne hlasovanie č. 03/15 vo veci schvaľovania ceny vstupeniek na kvalifikačné
zápasy ME 2016 medzi SR - Ukrajinou a SR - Bieloruskom, vo veci schvaľovania návrhu
na prijatie nových riadnych členov SFZ, vo veci schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie
Súťažného poriadku futbalu a vo veci schvaľovania návrhu Dohody o úhrade záväzkov klubu
voči SFZ. 

1. Schvaľovanie ceny vstupeniek na kvalifikačné zápasy ME 2016 medzi SR - Ukrajinou a SR
- Bieloruskom

zápas Slovensko - Ukrajina zápas Slovensko - Bielorusko      balíková cena oboch zápasov
I. kategória - 30 eur I.  kategória - 25 eur       I. kategória - 48 eur
II. kategória - 18 eur II. kategória - 15 eur       II. kategória - 28 eur

Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk
v termíne do 21. júna 2015 formou:
Schvaľujem návrh ceny vstupeniek pre kvalifikačné zápasy ME 2016 Slovensko – Ukrajina
a Slovensko - Bielorusko,
alebo
Neschvaľujem návrh ceny vstupeniek pre kvalifikačné zápasy ME 2016 Slovensko - Ukrajina
a Slovensko - Bielorusko,
alebo
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania ceny vstupeniek pre kvalifikačné zápasy ME
2016 Slovensko - Ukrajina a Slovensko - Bielorusko. 

Hlasovania sa zúčastnilo 12 členov VV SFZ, z toho 11 hlasovali formou "schvaľujem" a 1
(Richard Havrilla) hlasoval formou "neschvaľujem".
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Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

2. Schvaľovania návrhu na prijatie nových riadnych členov SFZ
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk
v termíne do 21. júna 2015 formou:
Schvaľujem návrh na prijatie FK Iskra Nováky a MFK Slovan Záhorská Bystrica za nových
riadnych členov SFZ,
alebo
Neschvaľujem návrh na prijatie FK Iskra Nováky a MFK Slovan Záhorská Bystrica
za nových riadnych členov SFZ,
alebo
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na prijatie FK Iskra Nováky a MFK
Slovan Záhorská Bystrica za nových riadnych členov SFZ.

Hlasovania sa zúčastnilo 11 členov VV SFZ, všetci 11 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

3. Schvaľovanie návrhu   na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku futbalu
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk
v termíne do 21. júna 2015 formou:
Schvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku futbalu,
alebo
Neschvaľujem návrh na zmenu a doplnenie Súťažného poriadku futbalu,
alebo
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu na zmenu a doplnenie Súťažného
poriadku futbalu.

Hlasovania sa zúčastnilo 10 členov VV SFZ, všetci 10 hlasovali formou "schvaľujem".
Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade bolo splnené. 

4. Schvaľovanie návrhu Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ
Svoje stanoviská mali členovia VV SFZ možnosť zasielať na adresu jaroslav.rybansky@futbalsfz.sk
v termíne do 21. júna 2015 formou:
Schvaľujem návrh Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ.
alebo
Neschvaľujem návrh Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ. 
alebo
Zdržiavam sa hlasovania vo veci schvaľovania návrhu Dohody o úhrade záväzkov klubu voči
SFZ.

Hlasovania sa zúčastnilo 9 členov VV SFZ, z toho 6 hlasovali formou "schvaľujem" a 3
(Richard Havrilla, Pavel Halabrín, Marián Ružbarský) hlasovali formou "neschvaľujem".

Na to, aby bolo uznesenie formou per rollam prijaté, je potrebná nadpolovičná väčšina všetkých
členov VV SFZ, čo v tomto prípade splnené nebolo.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi
riadnymi zasadnutiami.
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Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 26: Schvaľovanie mandátu pre prezidenta SFZ na podpis darovacej zmluvy so SZTK.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na udelenie mandátu pre prezidenta SFZ na podpis darovacej zmluvy so SZTK.
Už v minulosti boli členovia VV SFZ informovaní o stave riešenia výstupu SFZ zo SZTK s tým, že
SFZ poskytol SZTK pôžičku 100.000,- eur a v súčasnosti je SZTK v likvidácii. Dohodnutý postup
odsúhlasený aj zo strany likvidátora je darovanie nehnuteľností vo vlastníctve SZTK do majetku
SFZ. Členovia VV SFZ boli oboznámení aj s návrhom darovacej zmluvy. 

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ udeľuje mandát pre prezidenta SFZ na podpis darovacej zmluvy so SZTK na prevod
nehnuteľností vymedzených v prílohe darovacej zmluvy do vlastníctva SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 27: Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového
poriadku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik.  Odovzdal slovo GS SFZ Jozefovi Klimentovi, ktorý
predstavil návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ (ďalej ako
„RaPP“).
Na základe viacerých podnetov zo strany klubov a z dôvodu zníženia administratívnej náročnosti
registrácie profesionálnych zmlúv sa navrhuje zmena článku 24 ods. 1 RAPP tak, aby povinnosť
overiť podpis bola iba na strane hráčov. Táto zmena bola konzultovaná a odsúhlasená tvorcami
RAPP a zamestnancami matriky SFZ.

Navrhované znenie článku 24 ods. 1 RaPP: 

„1. Zmluva reguluje vzťah medzi hráčom a klubom. Zmluva musí byť uzatvorená v písomnej forme
inak je neplatná. Zmluva musí byť riadne podpísaná klubom a hráčom a podpis hráča na zmluve
musí byť úradne osvedčený. V zmluve musí byť uvedené miesto a dátum podpisu. V prípade hráčov
mladších ako 18 rokov musí zmluvu podpísať aj zákonný zástupca hráča.“

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 28: Schvaľovanie návrhu na udelenie zlatého odznaku SFZ.
Bod otvoril prezident SFZ Ján Kováčik. Predložil návrh na udelenie zlatého odznaku SFZ pre člena
VV SFZ p. Milana Lešického, ktorý sa v týchto dňoch dožíva životného jubilea 70 rokov, a to



za jeho celoživotný prínos pre rozvoj a skvalitňovanie slovenského futbalu.

Členovia VV SFZ hlasovali o tomto návrhu uznesenia:
VV SFZ schvaľuje udelenie zlatého odznaku SFZ pre p. Milana Lešického.
Hlasovalo 11 členov VV SFZ, z toho: 
Za – 11
Proti – 0
Zdržali sa hlasovania – 0
Návrh uznesenia bol jednomyseľne schválený.

K bodu 29: Diskusia.
V bode diskusia neodzneli žiadne príspevky.

Uznesenia prijaté na zasadnutí VV SFZ dňa 30. júna 2015 v Bratislave:

Uznesenie č. 93/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh programu zasadnutia s doplnením.

T: ihneď
Z: Ján Kováčik
    Jozef Kliment 

Uznesenie č. 94/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR „A“ za obdobie
január - jún 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 95/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie vyhodnotenie činnosti reprezentačného družstva SR U21 za obdobie
január - jún 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 96/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie informáciu o priebehu a realizácii projektu výstavby, rekonštrukcie
a modernizácie futbalových štadiónov.
2) VV SFZ súhlasí s návrhom ZsFZ snahradením mesta Levice v rámci realizácie projektu
výstavby, rekonštrukcie a modernizácie futbalových štadiónov mestom Skalica ako novým
účastníkom Fortuna ligy.
3) VV SFZ poveruje prezidenta SFZ Jána Kováčika, aby rokoval na úrovni vlády SR o zmene
uznesenia vlády SR č. 115 z 27. februára 2013 v znení uznensenia vlády SR č. 402 z 10. júla 2013
tak, aby bolo mesto Levice nahradené mestom Skalica.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 97/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje Jána Kováčika a Dušana Guľáša za členov dozornej rady za SFZ v City
Aréna, a.s.



2) VV SFZ schvaľuje výšku príspevku SFZ na organizačné výdavky slávnostného otvorenia City
Aréna.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 98/15 VV SFZ:
V V S F Z schvaľuje návrh Dohody o úhrade záväzkov klubu voči SFZ so vznesenými
pripomienkami členov VV SFZ na zasadnutí. 

 T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 99/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Disciplinárneho poriadku SFZ. 

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
     

Uznesenie č. 100/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Smernice pre infraštruktúru štadiónov 2018.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 101/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh Smernice o činnosti reprezentačného a klubového lekára.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
    

Uznesenie č. 102/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Sprievodcu registračným a prestupovým poriadkom
SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
   

Uznesenie č. 103/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie správu o vyhodnotení výkonnosti rozhodcov, asistentov rozhodcov
a PR SFZ za jarnú časť súťažného ročníka 2014/15.
2) VV SFZ schvaľuje návrh nominačnej listiny rozhodcov, asistentov rozhodcov a PR SFZ
pre súťažný ročník 2015/16. 

T: ihneď
Z: Marián Ružbarský

Uznesenie č. 104/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o zmene a doplnení Pravidiel futbalu pre súťažný ročník
2015/16 (IFAB obežník č. 1).

T: ihneď
Z: Marián Ružbarský

Uznesenie č. 105/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh na možné pôsobenie rozhodcov SAE v súťažiach SFZ (SP, II.liga, I.LSD)
s pripomienkou členov VV SFZ vznesenou priamo na zasadnutí.

T: ihneď
Z: Marián Ružbarský



Uznesenie č. 106/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie správu o činnosti Komisie delegátov SFZ za jarnú časť súťažného
ročníka 2015/16.
2) VV SFZ schvaľuje návrh nominačnej listiny delegátov SFZ na súťažný ročník 2015/16.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 107/15 VV SFZ:
1) VV SFZ berie na vedomie písomné vzdanie sa funkcie člena komisie delegátov SFZ – p. Pavla
Kuteľa.
2) VV SFZ ustanovuje za nového člena komisie delegátov SFZ p. Jána Majsniara.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 108/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie písomné vzdanie sa funkcie člena Revíznej komisie Slovenského futsalu
za SFZ p. Ladislava Križana.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 109/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie správu Licenčnej komisie o licenčnom cykle 2014/15.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 110/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie správu o nezávislosti licenčných orgánov SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 111/15 VV SFZ:
VV SFZ berie na vedomie informáciu o doručení sťažnosti na Rozhodnutie Odvolacieho orgánu
licenčného konania.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 112/15 VV SFZ:
VV SFZ schvaľuje návrh manuálu Slovnaft Cupu pre súťažný ročník 2015/16 (vrátane odmien
za umiestnenie).

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

  
Uznesenie č. 113/15 VV SFZ:
1) VV SFZ schvaľuje návrh na prijatie Športový klub Olympia pri Športovom gymnáziu Košice,
Športový klub 1923 Gabčíkovo Sportegyesület 1923 Bős, Sport Ladies Club Banská Bystrica, FKK
Limbach 2015, FC Ružinov Bratislava (občianské združenie) a AFK DHL Bratislava za riadnych
členov SFZ.
2) VV SFZ schvaľuje zlúčenie futbalových klubov OFK Spišská Teplica a FC Spišská Teplica L.D.,
pričom nástupníckym klubom bude FC Spišská Teplica L.D.
3) VV SFZ schvaľuje prevzatie záväzkov, pohľadávok, práv a povinností medzi futbalovými
klubmi FC Ružinov Bratislava (obchodná spoločnosť) a FC Ružinov Bratislava (občianske
združenie).

T: ihneď
Z: Jozef Kliment



Uznesenie č. 114/15 VV SFZ:  
VV SFZ berie na vedomie informáciu o odohraných zápasoch mládežníckych družstiev SR
za obdobie apríl-jún 2015.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 115/15 VV SFZ:  
1) VV SFZ berie na vedomie stanovisko Technického úseku SFZ k súčasnej štruktúre a pravidlám
v súťažiach mládeže.
2) VV SFZ ukladá Technickému úseku SFZ a ŠTK SFZ upraviť štruktúru žiackych súťaží tak, aby
víťazi II. ligy skupiny Západ a II. ligy skupiny Bratislava postupovali priamo do I. ligy skupiny
Západ (za podmienky splnenia licenčného systému Grassroots), na druhej strane posledné dve
družstvá I. ligy skupiny Západ musia zostúpiť nižšie do svojich regionálnych súťaží.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 116/15 VV SFZ:  
VV SFZ berie na vedomie informáciu o výsledkoch hlasovania per rollam v období medzi riadnymi
zasadnutiami.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 117/15 VV SFZ:  
VV SFZ udeľuje mandát pre prezidenta SFZ na podpis darovacej zmluvy so SZTK na prevod
nehnuteľností vymedzených v prílohe darovacej zmluvy do vlastníctva SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 118/15 VV SFZ:  
VV SFZ schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie Registračného a prestupového poriadku SFZ.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment

Uznesenie č. 119/15 VV SFZ:  
VV SFZ schvaľuje udelenie zlatého odznaku SFZ pre p. Milana Lešického.

T: ihneď
Z: Jozef Kliment
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